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Zitting van 28 juni 2022 

 

Aanwezig: Nele Leroy, voorzitter wnd; 

Youro Casier, aangewezen-burgemeester; 

Bercy Slegers, Geert Bossuyt, Yves Obin, Tom Durnez, Lien Deblaere, 

schepenen; 

Alexander Vantomme, Dominique Marecaux, Bert Verhaeghe, Johan Deneut, 

Raadslid Cindy Vienne, Nino D'Hellem, Marc Kino, Kristof Vandamme, 

Yara Bogaert, Els Scheirlynck, Robin Depoorter, Jari Denorme, Virginie Terrier, 

Karlien Hoornaert, Jens Ugille, Meinert Vanneste, raadsleden; 

Philippe Verraes, algemeen directeur 

Verontschuldigd: Bart Pynket, voorzitter; 

Ann Degroote, raadslid 

Afwezig: Johan Deneut, raadslid afwezig voor agendapunt 26; 

Kristof Vandamme, raadslid afwezig voor agendapunt 37; 

Yara Bogaert, raadslid afwezig voor agendapunt 25; 

Virginie Terrier, raadslid afwezig voor agendapunt 26; 

Jens Ugille, raadslid afwezig voor agendapunt 26 

 

 

DE GEMEENTERAAD 

 

 

De zitting wordt geopend om 19.30 uur uur in de gemeenteraadzaal in het stadhuis te Wervik.  De 

zitting kan worden gevolgd via audiovisuele lifestream. 

 

De zitting wordt voorgezeten door voorzitter wnd., Nele Leroy, die hiertoe werd aangeduid door 

voorzitter Bart Pynket.  Algemeen directeur Philippe Verraes houdt de pen. 

 

Voorzitter Bart Pynket en raadslid Ann Degroote zijn verontschuldigd voor hun afwezigheid. 

 

AGENDA 

 

OPENBARE ZITTING 

1. Vraag om bij hoogdringendheid het agendamunt 'subsidieaanvraag intergemeentelijke 

samenwerking 'kwalitatief wonen in de grensstreek' - goedkeuring' - bij hoogdringendheid op te nemen 

op de agenda van de gemeenteraad. 

2. Voorzitter van de gemeenteraad - kennisname van het ontslag van de voorzitter en van de 

aanstelling van de nieuwe voorzitter. 

3. Proces-verbaal van de zitting van de gemeenteraad van 10 mei 2022 - goedkeuring. 

4. Toerisme Leiestreek vzw - intrekking  van de beslissing van de gemeenteraad van 28 januari 2019 

en aanduiding van een nieuwe vertegenwoordiger en een nieuwe plaatsvervanger voor de Algemene 

Vergadering. 

5. Mirom Menen - intrekking van de beslissing van de gemeenteraad van 28 januari 2019 voor wat 

betreft de aanduiding van de plaatsvervangend vertegenwoordiger en voordracht van een nieuwe 

plaatsvervangend vertegenwoordiger voor de algemene vergadering. 

6. Mirom Menen - stopzetting van de voordracht van één bestuurder en voordracht van één nieuwe 

bestuurder - goedkeuring. 
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7. De Watergroep - stopzetting van de aanduiding van een vertegenwoordiger en aanduiden van een 

nieuwe vertegenwoordiger in de algemene vergadering. 

8. Algemene vergaderingen van de dienstverlenende vereniging Cipal - intrekking van de aanduiding 

van de vertegenwoordiger en aanduiding van een nieuwe vertegenwoordiger van de gemeente. 

9. CBVA Ons Onderdak -  intrekking van de beslissing van de gemeenteraad van 28 januari 2019 en 

aanduiding van een vertegenwoordiger voor de gewone, buitengewone en bijzondere Algemene 

Vergaderingen. 

10. Gaselwest - intrekking van de aanduiding van een vertegenwoordiger en voordracht van een 

nieuwe vertegenwoordiger op de (buitengewone) algemene vergaderingen. 

11. WVI - intrekking van de aanduiding van een plaatsvervangend vertegenwoordiger en aanduiding 

van een nieuwe plaatsvervangend vertegenwoordiger voor de (buitengewone) algemene 

vergaderingen. 

12. Psilon - intrekking van de  aanduiding van een vertegenwoordiger en aanduiding van een nieuwe 

vertegenwoordiger voor de algemene vergadering. 

13. Vertegenwoordiger en plaatsvervanger in het bekkenbestuur van het Leiebekken - intrekking van 

de beslissing van de gemeenteraad van 26 februari 2019 en aanduiding van een nieuwe 

vertegenwoordiger en plaatsvervanger - goedkeuring. 

14. Leiedal - intrekking van de aanduiding van een vertegenwoordiger en aanduiding van een nieuwe 

vertegenwoordiger voor de algemene vergaderingen - goedkeuring. 

15. Zefier - intrekking  van de aanduiding van een plaatsvervangend volmachtdrager en aanduiding 

van een nieuwe plaatsvervangend volmachtdrager voor de algemene vergaderingen - goedkeuring. 

16. Projectvereniging Zuidwest - aanduiding van de vertegenwoordigers voor de Raad van Bestuur. 

17. Algemene Vergadering van Poolstok - intrekking van de aanduiding van een plaatsvervangend 

vertegenwoordiger en aanduiding van een nieuwe plaatsvervangend vertegenwoordiger - 

goedkeuring. 

18. Tussengemeentelijke Maatschappij voor Services (TMVS) - intrekking van de aanduiding van een 

vertegenwoordiger voor de algemene vergadering en aanduiding van een nieuwe vertegenwoordiger. 

19. Algemene vergadering van OFP Prolocus - intrekking van de aanduiding van een  vervangend 

vertegenwoordiger en aanduiding van een nieuwe vervangend vertegenwoordiger. 

20. Intrekking van de aanduiding van een A-bestuurder voor het Broeifonds en aanduiding an een 

nieuwe A-bestuurder - goedkeuring. 

21. Jaarverslag Organisatiebeheersing - kennisname. 

22. Kerkbestuur Heilig Hart – budgetwijziging 2022 (1) – akteneming. 

23. Leveren en installeren van diverse theatertechnische uitrustingen voor het nieuwe GC Gilwe. - 

lastvoorwaarden, gunningswijze en opstart procedure - goedkeuring. 

 

24. Omgevingsvergunning Sint-Pol - zaak der wegen - goedkeuring. 

25. Advies omtrent de te vormen woonmaatschappij in het werkingsgebied Zuid-West-Vlaanderen-

West. 

26. Erkenning jeugdraad - goedkeuring. 

27. Samenwerkingsovereenkomst tussen de stad Wervik en AGB Menen inzake schoolzwemmen en 

publiekszwemmen - goedkeuring. 
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28. Samenwerkingsovereenkomst tussen de stad Wervik en de Intercommunale d'Etude en de Gestion 

(IEG) inzake schoolzwemmen en publiekszwemmen - goedkeuring. 

29. Toekenning van investeringssubsidie voor aankoop turnmateriaal - goedkeuring. 

30. Interpellatie ingediend door gemeenteraadslid Sanne Vantomme (N-VA) - afbraak zwembad. 

31. Interpellatie ingediend door gemeenteraadslid Sanne Vantomme (N-VA) - werkbladen technische 

dienst. 

32. Interpellatie ingediend door gemeenteraadslid Sanne Vantomme (N-VA) - Nieuwe meerderheid, 

nieuwe plannen? 

33. Interpellatie ingediend door gemeenteraadslid Bert Verhaeghe (stadslijst) - Nog geen (aangepast) 

meerjarenplan? 

34. Interpellatie ingediend door gemeenteraadslid Bert Verhaeghe (Stadslijst) - Wervik Zomerkermis 

2022, met kermis in het centrum. 

35. Interpellatie ingediend door gemeenteraadsleden Ann Degroote en Robin Depoorter (Stadslijst) - 

Aankoop pick-up 4x4 voor ongediertebestrijding. 

36. Vragen, antwoorden en mededelingen. 

37. Subsidieaanvraag intergemeentelijke samenwerking "kwalitatief wonen in de grensstreek" - 

goedkeuring 

OPENBARE ZITTING 

1. Vraag om bij hoogdringendheid het agendamunt 'subsidieaanvraag intergemeentelijke 

samenwerking 'kwalitatief wonen in de grensstreek' - goedkeuring' - bij hoogdringendheid op 

te nemen op de agenda van de gemeenteraad. 

Bij de start van de vergadering vraagt de waarnemend gemeenteraadsvoorzitter aan de raadsleden 

om het volgend agendapunt omwille van hoogdringendheid toe te voegen aan de agenda : 

 

‘Intergemeentelijke samenwerking ‘kwalitatief wonen in de grensstreek’ – goedkeuring. 

 

De gemeenteraadsleden verklaren zich hiermee unaniem akkoord. 

 

 

 

2. Voorzitter van de gemeenteraad - kennisname van het ontslag van de voorzitter en van de 

aanstelling van de nieuwe voorzitter. 

Gemeenteraadslid Marc Kino heeft op 13 mei 2022 zijn ontslag ingediend als voorzitter van de 

gemeenteraad. 

 

Artikel 7 § 4, vijfde alinea van het Decreet over Lokaal Bestuur bepaalt hierover het volgende : 

Als het mandaat van de voorzitter eindigt voor de einddatum, vermeld in de akte, of als de persoon die 

in de akte van voordracht is aangewezen als opvolger van de voorzitter zijn mandaat niet opneemt, 

neemt de eerstvolgende opvolger vervroegd het mandaat op.  Als de persoon die als laatste opvolgers 

is vermeld, het mandaat niet kan opnemen, of als er geen opvolger is vermeld, wordt tot vervanging 

overgegaan overeenkomstig paragraaf 5. 

 

De Gemeenteraad neemt kennis van het feit dat cfr. bovenvermeld artikel de heer Bart Pynket de 

nieuwe voorzitter van de gemeenteraad is. 

 

Voor de vergadering van 28 juni 2022 laat hij zich vervangen door gemeenteraadslid Nele Leroy. 
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3. Proces-verbaal van de zitting van de gemeenteraad van 10 mei 2022 - goedkeuring. 

Raadslid Els Scheirlynck vraagt om de volgende zin toe te voegen aan het proces-verbaal van de 

gemeenteraadzitting van 10 mei 2022 voor wat betreft agendapunt 2 ‘Collectieve motie van 

wantrouwen-stemming’ : 

Na bespreking en debat binnen de gemeenteraad, waar volgende sprekers het woord namen : Lien 

Deblaere, Bercy Slegers, Bert Verhaeghe, Bart Pynket, Johan Deneut, Jens Ugille, Nele Leroy, 

Alexander Vantomme en Youro Casier.” 

 

Het is belangrijk dat er minstens genoteerd wordt wie er aan het woord is geweest zodat toch duidelijk 

is dat iedereen die iets wou zeggen dat ook heeft kunnen doen en de hoorplicht op deze manier is 

gerespecteerd geweest. 

 

De gemeenteraad verleent vervolgens met 18 ja-stemmen en 5 onthoudingen goedkeuring aan het 

proces-verbaal van de gemeenteraadszitting van 10 mei 2022, met inbegrip van de voorgestelde 

aanvulling. 

 

Ja-stemmen : 

Aangewezen-burgemeester Youro Casier 

Schepenen Bercy Slegers, Geert Bossuyt, Yves Obin, Tom Durnez en Lien Deblaere 

Raadsleden Alexander Vantomme, Dominique Marecaux, Johan Deneut, Cindy Vienne, Kristof 

Vandamme, Yara Bogaert, Els Scheirlynck, Jari Denorme, Virginie Terrier, Karlien Hoornaert, Jens 

Ugille en Meinert Vanneste 

 

Onthoudingen : 

Raadsleden Bert Verhaeghe, Nino D’Hellem, Marc Kino, Nele Leroy (waarnemend voorzitter) en 

Robin Depoorter 

 

 

4. Toerisme Leiestreek vzw - intrekking  van de beslissing van de gemeenteraad van 28 

januari 2019 en aanduiding van een nieuwe vertegenwoordiger en een nieuwe plaatsvervanger 

voor de Algemene Vergadering. 

Gelet op de volgende overwegingen : 

 

De gemeenteraad heeft op 28 januari 2019 bij de opstart van deze legislatuur een vertegenwoordiger 

en een plaatsvervanger aangeduid voor de Algemene Vergadering van Toerisme Leiestreek vzw. 

 

Het betrof respectievelijk de heer Bart Pynket (vertegenwoordiger) en de heer Rob Wark 

(plaatsvervanger, deze laatste hoefde niet noodzakelijk een politiek mandaat te hebben). 

 

Alle mandaten binnen Toerisme Leiestreek zijn onbezoldigd.  De mandaten vervallen automatisch 

wanneer de persoon in kwestie niet langer zij/haar politiek mandaat in de gemeente bekleedt. 

 

Ten gevolge van een coalitiewissel binnen de gemeenteraad is het aangewezen om voormelde 

aanduidingen stop te zetten en meteen ook een nieuwe vertegenwoordiger en plaatsvervanger aan te 

duiden. 

 

BESLUIT, 
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Artikel 1 : 

 

Het mandaat van de op 28 januari 2019 aangeduide vertegenwoordiger en plaatsvervanger binnen de 

algemene vergadering van Toerisme Leiestreek vzw stop te zetten. 

 

Artikel 2 : 

 

In geheime stemming, met 19 ja-stemmen, 2 neen-stemmen en 2 onthoudingen, de heer Christophe 

Staessen, Ooievaarsstraat 21 te 8940 Wervik aan te duiden als vertegenwoordiger voor de Algemene 

Vergadering van Toerisme Leiestreek. 

 

Artikel 3 : 

 

In geheime stemming, met 18 ja-stemmen, 3 neen-stemmen en 2 onthoudingen, mevrouw Bercy 

Slegers, Speiestraat 20 te 8940 Wervik aan te duiden als plaatsvervangend vertegenwoordiger voor 

de Algemene Vergadering van Toerisme Leiestreek. 

 

Artikel 4 : 

 

Een exemplaar van deze beslissing over te maken aan Toerisme Leiestreek vzw, Streekhuis Zuid-

West-Vlaanderen, Doorniksesteenweg 218 te 8500 Kortrijk. 

 

 

 

 

5. Mirom Menen - intrekking van de beslissing van de gemeenteraad van 28 januari 2019 voor 

wat betreft de aanduiding van de plaatsvervangend vertegenwoordiger en voordracht van een 

nieuwe plaatsvervangend vertegenwoordiger voor de algemene vergadering. 

Gelet op de volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch : 

 

Op 28 januari 2019 heeft de gemeenteraad mevrouw Cindy Vienne, gemeenteraadslid, aangeduid als 

vertegenwoordiger voor de algemene vergaderingen van Mirom Menen voor deze volledige 

legislatuur.   De heer Nino D’Hellem werd aangeduid als plaatsvervangend vertegenwoordiger. 

 

Rekening houdende met de recent doorgevoerde bestuurswissel binnen de stad Wervik, wordt aan de 

gemeenteraad voorgesteld om een nieuwe plaatsvervangende vertegenwoordiger voor te dragen. 

 

Onverenigbaarheden voor de vertegenwoordigers voor de algemene vergadering : 

Voor de aanduiding van de vertegenwoordiger op de algemene vergadering bestaat een 

onverenigbaarheid met dat van lid van één van de andere organen (art. 447 Decreet Lokaal Bestuur).  

Met andere woorden, een bestuurder van MIROM Menen kan niet aangeduid worden als 

vertegenwoordiger van de gemeente voor de algemene vergadering van MIROM Menen. 

 

BESLUIT, na geheime stemming : 

 

Artikel 1 : 

 

De voordracht van de heer Nino D’Hellem als plaatsvervangend vertegenwoordiger voor de algemene 

vergaderingen van Mirom Menen voor de verdere duur van deze legislatuur stop te zetten. 

 

Artikel 2 : 
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Na geheime stemming met 19 ja-stemmen en 1 onthouding, mevrouw Bercy Slegers, Speiestraat 20 

te 8940 Wervik, aan te duiden als plaatsvervangend vertegenwoordiger voor de algemene 

vergaderingen van Mirom Menen voor de verdere duur van deze legislatuur. 

 

Alexander Vantomme, Ann Degroote en Youro Casier hebben ook elk 1 stem ontvangen. 

 

Artikel 3 : 

 

Eén exemplaar van deze beslissing over te maken aan Mirom Menen, Industrielaan 30 te 8930 

Menen. 

 

 

6. Mirom Menen - stopzetting van de voordracht van één bestuurder en voordracht van één 

nieuwe bestuurder - goedkeuring. 

Gelet op de volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch : 

 

De gemeenteraad heeft op 28 januari 2019 de volgende beslissingen genomen : 

• Mevrouw Ann Degroote werd voorgedragen als bestuurder bij Mirom Menen voor de volledige 

duur van deze legislatuur. 

• De heer Sonny Ghesquière werd voorgedragen als bestuurder bij Mirom Menen voor de 

volledige duur van deze legislatuur.  De heer Ghesquière werd ondertussen reeds vervangen. 

• De heer Alexander Vantomme werd voorgedragen als bestuurder met raadgevende stem bij 

Mirom Menen, dit voor de periode van 1 april 2021 tot het einde van de bestuursperiode. 

 

Rekening houdende met de coalitiewissel bij de stad Wervik wordt aan de gemeenteraad voorgesteld 

om de voordracht van Mevrouw Ann Degroote stop te zetten en een nieuwe bestuurder voor te dragen 

bij Mirom Menen. 

 

Voor de bestuurders gelden volgende onverenigbaarheden tussen het mandaat van bestuurder en de 

volgende ambten, functies of mandaten : 

• Lid van een regering, zowel op federaal niveau als op niveau van de gewesten en 

gemeenschappen; 

• Lid van een wetgevende vergadering, zowel op federaal niveau als op niveau van de 

gewesten en gemeenschappen; 

• Lid van het Europees Parlement en van de Europese Commissie; 

• Provinciegouverneur of adjunct van de gouverneur van Vlaams-Brabant; 

• Arrondissementscommissaris of adjunct-arrondissementscommissaris; 

• Provinciegriffier; 

• Lid van een bestuurs- of controleorgaan in of werknemer van een privaatrechtelijke 

rechtspersoon die activiteiten uitoefent in dezelfde beleidsdomeinen als de dienstverlenende 

of opdrachthoudende vereniging 

• Met behoud van de toepassing van artikel 434, § 2, tweede lid, van het decreet, werknemer 

van een aangesloten openbaar bestuur, of van een administratie die is belast met hetzij de 

uitoefening van het gewoon toezicht op de lokale besturen, hetzij de uitoefening van een 

specifiek toezicht op grond van de doelstellingen van de dienstverlenende of 

opdrachthoudende vereniging. 

 

BESLUIT, na geheime stemming : 

 

Artikel 1 : 
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De voordracht van mevrouw Ann Degroote als bestuurder bij Mirom Menen stop te zetten. 

 

Artikel 2 : 

 

Na geheime stemming de heer Meinert Vanneste, Speiestraat 122/bus 203 te 8940 Wervik, met 20 ja-

stemmen en 1 onthouding, voor te dragen als nieuwe bestuurder bij Mirom Menen voor de resterende 

duur van deze legislatuur. 

 

De heren Bart Pynket en Nino D’Hellem hebben ook 1 stem gekregen. 

 

Artikel 3 : 

 

Een exemplaar van deze beslissing over te maken aan Mirom Menen, Industrielaan 30 te 8930 

Menen. 

 

 

7. De Watergroep - stopzetting van de aanduiding van een vertegenwoordiger en aanduiden 

van een nieuwe vertegenwoordiger in de algemene vergadering. 

Gelet op de volgende overwegingen : 

 

Tijdens de gemeenteraadszitting van 28 januari 2019 werd de heer Marc Kino aangeduid als 

vertegenwoordiger in de algemene vergadering van De Watergroep, dit voor de resterende duur van 

deze legislatuur. 

 

Rekening houdende met de recente bestuurswissel wordt aan de gemeenteraad gevraagd om deze 

aanduiding in te trekken en een nie7uwe vertegenwoordiger aan te duiden. 

 

Deze persoon hoeft geen lid te zijn van de gemeenteraad.  De afgevaardigden in de algemene 

vergadering ontvangen geen presentiegeld of kilometervergoeding.  De Watergroep organiseert haar 

jaarlijkse algemene vergadering in principe op de eerste vrijdag van de maand juni. 

 

BESLUIT, na geheime stemming 

 

Artikel 1 : 

 

De aanduiding van de heer Marc Kino als vertegenwoordiger in de algemene vergadering van De 

Watergroep voor de resterende duur van deze legislatuur stop te zetten. 

 

Artikel 2 : 

 

Na geheime stemming, met 19 ja-stemmen en 2 onthoudingen, de heer Yves Obin, Kruisekestraat 

232 te 8940 Wervik, aan te duiden als vertegenwoordiger in de algemene vergadering van De 

Watergroep voor de resterende duur van deze legislatuur. 

 

De heren Youro Casier en Marc Kino kregen ook elk 1 stem. 

 

 

8. Algemene vergaderingen van de dienstverlenende vereniging Cipal - intrekking van de 

aanduiding van de vertegenwoordiger en aanduiding van een nieuwe vertegenwoordiger van 

de gemeente. 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch : 
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Het decreet lokaal bestuur, in het bijzonder artikel 40 inzake de bevoegdheid van de gemeenteraad en 

titel 3 inzake de intergemeentelijke samenwerking. 

 

Het feit dat de gemeente deelnemer is van de dienstverlenende vereniging Cipal (hierna kortweg 

“Cipal’”). 

 

De statuten van Cipal en in het bijzonder artikel 35 inzake de samenstelling van de algemene 

vergadering. 

 

Artikel 432 van het decreet lokaal bestuur bepaalt dat de vertegenwoordigers op de algemene 

vergadering rechtstreeks door de gemeenteraden worden aangewezen uit hun leden. 

 

De gemeenteraad heeft op 28 januari 2019 de heer Bart Pynket, schepen, aangeduid als 

vertegenwoordiger van de gemeente op de algemene vergaderingen van Cipal. 

 

Rekening houdende met de recente bestuurswissel is het aangewezen om deze aanduiding in te 

trekken en een nieuwe vertegenwoordiger aan te duiden. 

 

BESLUIT : 

 

Artikel 1 : 

 

De aanduiding van de heer Bart Pynket als vertegenwoordiger op de algemene vergaderingen van 

Cipal in te trekken. 

 

Artikel 2 : 

 

In geheime stemming met 18 ja-stemmen en 1 onthouding, de heer Tom Durnez, Peperstraat 2 te 

8940 Wervik (Geluwe)  aan te duiden als vertegenwoordiger van de gemeente op de algemene 

vergaderingen van Cipal. 

 

De heer Youro Casier, de heer Jens Ugille, mevrouw Els Scheirlynck en de heer Nino D’Hellem 

kregen elk 1 stem. 

 

 

9. CBVA Ons Onderdak -  intrekking van de beslissing van de gemeenteraad van 28 januari 

2019 en aanduiding van een vertegenwoordiger voor de gewone, buitengewone en bijzondere 

Algemene Vergaderingen. 

Op grond van volgende overwegingen : 

 

Tijdens de gemeenteraadszitting van 28 januari 2019 werd mevrouw Nele Leroy aangeduid als 

vertegenwoordiger voor de gewone, buitengewone en bijzondere Algemene Vergaderingen van cvba-

so Ons Onderdak, dit voor de volledige duur van deze legislatuur. 

 

Rekening houdende met de recente bestuurswissel bij de stad Wervik wordt aan de gemeenteraad 

voorgesteld om deze aanstelling in te trekken en een nieuwe vertegenwoordiger aan te duiden. 

 

BESLUIT : 

 

Artikel 1 : 
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De aanduiding van mevrouw Nele Leroy als vertegenwoordiger voor de gewone, buitengewone en 

bijzondere Algemene Vergaderingen van CVBA Ons Onderdak in te trekken. 

 

Artikel 2 : 

 

In geheime stemming De heer Meinert Vanneste, Speiestraat 122/bus 203 te 8940 Wervik, met 19 ja-

stemmen en 1 onthouding, aan te duiden als vertegenwoordiger voor de gewone, buitengewone en 

bijzondere Algemene Vergaderingen van cvba-so Ons Onderdak, dit voor de volledige duur van deze 

legislatuur. 

 

Mevrouw Nele Leroy en de heren Youro Casier en Marc Kino kregen elk 1 stem. 

 

 

10. Gaselwest - intrekking van de aanduiding van een vertegenwoordiger en voordracht van 

een nieuwe vertegenwoordiger op de (buitengewone) algemene vergaderingen. 

Op grond van de volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch : 

 

De stad Wervik is voor één of meerdere activiteiten aangesloten bij de opdrachthoudende vereniging 

Gaselwest. 

 

Artikel 432, alinea 3 van het Decreet over het Lokaal Bestuur, bepaalt dat de deelnemende 

gemeenten hun vertegenwoordigers voor een Algemene Vergadering van een opdrachthoudende 

vereniging bij gemeenteraadsbesluit dienen aan te wijzen uit de leden van de gemeenteraad.  De 

vaststelling van het mandaat dient te worden herhaald voor elke Algemene Vergadering. 

 

De vertegenwoordigers voor een Algemene Vergadering kunnen worden aangeduid voor de volledige 

duur van de gemeentelijke legislatuur, namelijk tot einde 2024. 

 

De decretale en statutaire onverenigbaarheden, zoals beschreven in het punt 2 van het 

documentatiedossier dat aan de deelnemende stad werd overgemaakt, gelden ook voor de 

vertegenwoordigers op de Algemene Vergadering.  De vertegenwoordigers kunnen niet als kandidaat-

lid worden voorgedragen voor het Regionaal Bestuurscomité (RBC) of voor de Raad van Bestuur. 

 

De Gemeenteraad heeft in zitting van 28 januari 2019 de heer Nino D’Hellem, gemeenteraadslid, 

aangeduid als vertegenwoordiger op de (Buitengewone) Algemene Vergaderingen voor de volledige 

legislatuur. 

 

Rekening houdende met de recente bestuurswissel bij de stad Wervik is het aangewezen om deze 

aanduiding in te trekken en een nieuwe vertegenwoordiger aan te duiden. 

 

BESLUIT : 

 

Artikel 1 : 

 

De aanduiding van de heer Nino D’Hellem, gemeenteraadslid, als vertegenwoordiger op de 

(Buitengewone) Algemene Vergaderingen van Gaselwest voor deze legislatuur in te trekken. 

 

Artikel 2 : 

 

Na geheime stemming met 18 ja-stemmen en 2 onthoudingen, de heer Yves Obin, Kruisekestraat 232 

te 8940 Wervik, aan te duiden als vertegenwoordiger op de (Buitengewone) Algemene Vergaderingen 

voor de periode van heden tot aan het einde van deze legislatuur. 
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Mevrouw Nele Leroy en de heren Johan Deneut en Youro Casier kregen elk 1 stem. 

 

 

11. WVI - intrekking van de aanduiding van een plaatsvervangend vertegenwoordiger en 

aanduiding van een nieuwe plaatsvervangend vertegenwoordiger voor de (buitengewone) 

algemene vergaderingen. 

Gelet op de volgende overwegingen : 

 

De gemeenteraad heeft in zitting van 28 januari 20198 de heer Robin Depoorter, gemeenteraadslid, 

aangesteld als plaatsvervangend vertegenwoordiger voor de (buitengewone) algemene vergaderingen 

van WVI. 

 

Rekening houdende met de recente bestuurswissel bij de stad Wervik, is het aangewezen om deze 

aanstelling in te trekken en een nieuwe plaatsvervanger aan te stellen. 

 

BESLUIT : 

 

Artikel 1 : 

 

De aanduiding van de heer Robin Depoorter, gemeenteraadslid, als plaatsvervangend 

vertegenwoordiger voor de (buitengewone) algemene vergaderingen van WVI in te trekken. 

 

Artikel 2 : 

 

Na geheime stemming met 19 ja-stemmen, 1 nee-stem en 1 onthouding de heer Meinert Vanneste, 

Speiestraat 122/bus 203 te 8940 Wervik, aan te stellen als plaatsvervangend vertegenwoordiger voor 

de (buitengewone) algemene vergaderingen van WVI. 

 

De heren Youro Casier en Robin Depoorter kregen elk 1 stem. 

 

 

12. Psilon - intrekking van de  aanduiding van een vertegenwoordiger en aanduiding van een 

nieuwe vertegenwoordiger voor de algemene vergadering. 

Gelet op de volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch : 

 

Het Decreet Lokaal Bestuur voorziet dat binnen de drie maanden na de installatie van de 

gemeenteraden de bestuursorganen van de intergemeentelijke vereniging moeten hersamengesteld 

worden. 

 

Deze nieuwe samenstelling gebeurt op voordracht van de vennoten-gemeenten. 

 

Voor wat betreft de samenstelling van de algemene vergadering van Psilon (Intergemeentelijke 

Vereniging voor Crematoriumbeheer in Zuid-West-Vlaanderen) gelden de volgende regels : 

Elke gemeente-vennoot heeft een of meerdere gemeenteraadsleden binnen de algemene vergadering 

van Psilon.  Deze moeten raadslid, schepen of burgemeester zijn.  Iedere deelnemende gemeente 

duidt minstens één vertegenwoordiger aan.  Desgewenst kan een deelnemende gemeente met meer 

dan 25.000 inwoners een bijkomende vertegenwoordiger aanduiden per bijkomende begonnen schijf 

van 25.000 inwoners. 

De aanduiding van deze vertegenwoordiger(s) kan eenmalig beslist worden voor de duur van de 

gehele legislatuur.  Het is ook aangewezen om bij deze aanduiding van een vertegenwoordiger uit de 
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gemeenteraad, meteen ook een vaste plaatsvervanger aan te duiden.  Zo kan bij verhindering van de 

eerste gemandateerde flexibel doorgeschakeld worden naar de plaatsvervanger. 

Let wel : er bestaat een onverenigbaarheid tussen het mandaat van vertegenwoordiger op de 

algemene vergadering en dat van lid van de raad van bestuur. 

Conform de decretale bepalingen ontvangen de vertegenwoordigers op de algemene vergadering 

géén presentievergoeding. 

 

Tijdens de gemeenteraadszitting van 28 januari 2019 werd de heer Nino D’Hellem, gemeenteraadslid, 

aangeduid als vertegenwoordiger voor de algemene vergaderingen van Psilon (Intergemeentelijke 

Vereniging voor Crematoriumbeheer in Zuid-West-Vlaanderen) voor alle vergaderingen tijdens de 

volledige duur van deze legislatuur. 

 

Rekening houdende met de recente bestuurswissel bij de stad Wervik wordt aan de gemeenteraad 

gevraagd om deze aanstelling te trekken en een nieuwe vertegenwoordiger aan te duiden. 

 

BESLUIT : 

 

Artikel 1 : 

 

De aanstelling van de heer Nino D’Hellem als vertegenwoordiger voor de algemene vergaderingen 

van Psilon (Intergemeentelijke Vereniging voor Crematoriumbeheer in Zuid-West-Vlaanderen) in te 

trekken. 

 

Artikel 2 : 

 

Na geheime stemming met 18 ja-stemmen en 2 onthoudingen, de heer Kristof Vandamme, 

Ooievaarsstraat 9 te 8940 Wervik, aan te duiden als vertegenwoordiger voor de algemene 

vergaderingen van Psilon (Intergemeentelijke Vereniging voor Crematoriumbeheer in Zuid-West-

Vlaanderen), dit voor alle vergaderingen tijdens de resterende duur van deze legislatuur. 

 

De heren Youro Casier, Jari Denorme en Yves Obin kregen elk 1 stem. 

 

 

13. Vertegenwoordiger en plaatsvervanger in het bekkenbestuur van het Leiebekken - 

intrekking van de beslissing van de gemeenteraad van 26 februari 2019 en aanduiding van een 

nieuwe vertegenwoordiger en plaatsvervanger - goedkeuring. 

Op grond van de volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch : 

 

Het Decreet over het Lokaal Bestuur; 

 

Het Decreet van 18 juli 2003 betreffende het integraal waterbeleid; 

 

Het bekkenbestuur heeft tot taak : 

• Het bekkensecretariaat te organiseren en aan te sturen; 

• Het ontwerp van het bekkenspecifieke deel van het stroomgebiedbeheerplan goed te keuen, 

rekening houdend met het advies dat de bekkenraad daarover heeft uitgebracht en met de 

resultaten van het openbaar onderzoek, vermeld in artikel 37, binnen een termijn van 90 

dagen na het afsluiten van het openbaar onderzoek en uiterlijk vier maanden voor het begin 

van de periode waarop het stroomgebiedbeheerplan betrekking heeft; 

• Het ontwerp van het bekkenspecifieke deel van een wateruitvoeringsprogramma goed te 

keuren, rekening houdend met het advies dat de bekkenraad daarover heeft uitgebracht; 

• Advies te verlenen over de waterbeleidsnota en de documenten vermeld in artikel 37, § 1; 
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• Advies te verlenen over het ontwerp van zoneringsplan, vermeld in artikel 9, § 3, van het 

besluit van de Vlaamse Regering van 10 maart 2006 houdende de vaststelling van de regels 

voor de scheiding tussen de gemeentelijke en bovengemeentelijke saneringsverplichting en 

de vaststelling van de zoneringsplannen; 

• Advies te verlenen over : 

a) Ontwerpen van investeringsprogramma’s met een rechtstreekse invloed op de 

watersystemen; 

b) Ontwerpen van investeringsprogramma’s over openbare rioleringen en groot- en 

kleinschalige rioolwaterzuiveringsinstallaties 

• Het voorstellen van een adequate bevoegdheidsverdeling van de waterwegen en de 

onbevaarbare waterlopen om een meer geïntegreerd, logisch samenhangend en efficiënter 

beheer te realiseren 

• Indien gewenst, de toelichting en/of bespreking van belangrijke projecten of intenties binnen 

het bekken te organiseren 

 

De gemeenteraad heeft op 26 februari 2019 de volgende gemeentelijke mandatarissen aangeduid om 

in het bekkenbestuur van het Leiebekken te zetelen : 

Effectief  lid : schepen Ann Degroote 

Plaatsvervanger : schepen Bert Verhaeghe 

 

Rekening houdende met de bestuurswissel binnen het Werviks stadsbestuur wordt voorgesteld om 

voormelde aanstellingen in te trekken en een nieuw effectief lid en plaatsvervanger aan te duiden. 

 

BESLUIT : 

 

Artikel 1 : 

 

De aanduiding van mevrouw Ann Degroote (effectief lid) en de heer Bert Verhaeghe (plaatsvervanger) 

in het bekkenbestuur van het Leiebekken in te trekken. 

 

Artikel 2 : 

 

Na geheime stemming de volgende gemeentelijke mandatarissen aan te duiden voor het 

bekkenbestuur van het Leiebekken : 

• Effectief lid : de heer Yves Obin, Kruisekstraat 232 te 8940 Wervik – met 18 ja-stemmen en 2 

onthoudingen (de heer Youro Casier, mevrouw Virginie Terrier en de heer Johan Deneut 

kregen ook elk 1 stem) 

• Plaatsvervanger : mevrouw Bercy Slegers, Speiestraat 20 te 8940 Wervik – met 18 ja-

stemmen en 2 onthoudingen (de heren Johan Deneut, Youro Casier en Alexander Vantomme 

kregen ook elk 1 stem) 

 

Artikel 3 : 

 

Deze beslissing wordt overgemaakt aan het secretariaat Leiebekken, Zandvoordestraat 375 te 8400 

Oostende of SecretariaatLeiebekken@vlaamsewaterweg.be 

 

 

 

 

14. Leiedal - intrekking van de aanduiding van een vertegenwoordiger en aanduiding van een 

nieuwe vertegenwoordiger voor de algemene vergaderingen - goedkeuring. 

Op grond van de volgende overwegingen : 

mailto:SecretariaatLeiebekken@vlaamsewaterweg.be


 

Gemeenteraad 28 juni 2022 Pagina 13 

 

De gemeenteraad heeft op 26 februari 2019 de heer Bert Verhaeghe aangeduid als 

vertegenwoordiger voor de (bijzondere) algemene vergaderingen van Leiedal voor de resterende duur 

van deze legislatuur. 

 

Rekening houdende met de recente bestuurswissel bij de stad Wervik wordt aan de gemeenteraad 

gevraagd om deze aanduiding in te trekken en een nieuwe vertegenwoordiger aan te duiden. 

 

BESLUIT : 

 

Artikel 1 : 

 

De aanduiding van de heer Bert Verhaeghe als vertegenwoordiger namens het bestuur op de 

(bijzondere) algemene vergaderingen van Leiedal in te trekken. 

 

Artikel 2 : 

 

Na geheime stemming, met 17 ja-stemmen en 1 onthouding de heer Tom Durnez, Peperstraat 2 te 

8940 Wervik (Geluwe- aan te duiden als vertegenwoordiger namens het gemeentebestuur op de 

(buitengewone) algemene vergaderingen van Leiedal voor de resterende duur van deze legislatuur. 

 

De heer Yves Obin, mevrouw Els Scheirlynck, de heer Bart Pynket, de heer Johan Deneut en de heer 

Youro Casier hebben elk ook 1 stem ontvangen. 

 

 

15. Zefier - intrekking  van de aanduiding van een plaatsvervangend volmachtdrager en 

aanduiding van een nieuwe plaatsvervangend volmachtdrager voor de algemene 

vergaderingen - goedkeuring. 

Op grond van de volgende overwegingen : 

 

Het Decreet over het Lokaal Bestuur, in het bijzonder artikel 41. 

 

De wet van 21 december 1994 houdende sociale en diverse bepalingen, artikel 180. 

 

De stad is vennoot van de cvba Zefier. 

 

De statuten van cvba Zefier, inzonderheid de artikelen 24 en 28. 

 

De gemeenteraad heeft op 26 februari 2019 de heer Youro Casier aangeduid als volmachthouder van 

de stad om deel te nemen aan de buitengewone, bijzondere en gewone algemene vergaderingen van 

de cvba Zefier.  De heer Nino D’Hellem werd aangeduid als plaatsvervangend volmachthouder. 

 

Rekening houdende met de recente bestuurswissel bij de stad Wervik is het aangewezen om de 

aanduiding van de heer Nino D’Hellem als plaatsvervangend volmachthouder in te trekken en een 

nieuwe plaatsvervangend volmachthouder aan te duiden. 

 

BESLUIT : 

 

Artikel 1 : 
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De aanduiding van de heer Nino D’Hellem als plaatsvervangend volmachthouder van de stad om deel 

te nemen aan de buitengewone, bijzondere en gewone algemene vergaderingen van de cvba Zefier in 

te trekken. 

 

Artikel 2 : 

 

Na geheime stemming met 18 ja-stemmen, de heer Yves Obin, Kruisekestraat 232 te 8940 Wervik, 

aan te duiden als plaatsvervangend volmachthouder van de stad om deel te nemen aan de 

buitengewone, bijzondere en gewone algemene vergaderingen van de cvba Zefier. 

 

De heer Johan Deneut, de heer Youro Casier en mevrouw Ann Degroote hebben ook elk 1 stem 

ontvangen. 

 

 

16. Projectvereniging Zuidwest - aanduiding van de vertegenwoordigers voor de Raad van 

Bestuur. 

Op grond van de volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch : 

 

De regelgeving van het decreet van 6 juli 2001 houdende de intergemeentelijke samenwerking. 

 

De statuten van de projectvereniging Zuidwest, p.a. President Kennedypark 10 te 8500 Kortrijk. 

 

De raad van bestuur van de projectvereniging Zuidwest bestaat uit stemgerechtigde leden en uit leden 

met raadgevende stem. 

 

De stemgerechtigde leden zijn de schepenen voor cultuurbeleid van de deelnemende gemeenten.  Als 

lid met raadgevende stem duidt elke deelnemende gemeente één raadslid aan, die verkozen is op 

een lijst waarvan geen enkele verkozene deel uitmaakt van het college van burgemeester en 

schepenen. 

 

De gemeenteraad heeft op 26 februari 2019 schepen voor cultuurbeleid Bart Pynket afgevaardigd als 

lid in de raad van bestuur en oppositieraadslid Kristof Vandamme als afgevaardigde met raadgevende 

stem in de raad van bestuur van de projectvereniging Zuidwest. 

 

Ondertussen is er in de stad Wervik evenwel een bestuurswissel gebeurd, waardoor er nieuw 

afvaardigingen dienen te gebeuren. 

 

Neemt kennis van : 

 

Het feit dat mevrouw Bercy Slegers, schepen voor cultuurbeleid, Speiestraat 20 te 8940 Wervik, 

namens de stad Wervik zal zetelen als stemgerechtigd lid in de raad van bestuur van de 

projectvereniging Zuidwest. 

 

BESLUIT, na geheime stemming : 

 

Met 20 ja-stemmen en 2 onthoudingen de heer Alexander Vantomme, Ommegangstraat 25 te 8940 

Wervik, aan te duiden als afgevaardigde met raadgevende stem in de raad van bestuur van de 

projectvereniging Zuidwest. 

 

De heer Jari Denorme heeft ook 1 stem ontvangen. 
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Een exemplaar van deze beslissing wordt overgemaakt aan de heer Marnix Theys, algemeen 

coördinator van Zuidwest, President Kennedypark 10 te 8500 Kortrijk. 

 

 

 

 

 

17. Algemene Vergadering van Poolstok - intrekking van de aanduiding van een 

plaatsvervangend vertegenwoordiger en aanduiding van een nieuwe plaatsvervangend 

vertegenwoordiger - goedkeuring. 

Op grond van volgende overwegingen : 

 

De gemeenteraad besliste op 15 december 2020 om toe te treden als vennoot bij het ‘Vlaams 

Selectiecentrum voor het Overheidspersoneel cvba’ (ook ‘Jobpunt Vlaanderen’ of ‘Poolstok’ genaamd) 

voor ondersteuning van het personeel- en organisatiebeleid. 

 

De gemeenteraad heeft op 2 maart 2021 een afgevaardigde en een plaatsvervangend 

vertegenwoordiger aangeduid voor de algemene vergadering van Poolstok. 

 

Rekening houdend met de recente bestuurswissel binnen de stad Wervik is het aangewezen om een 

nieuwe plaatsvervanger aan te duiden. 

 

BESLUIT : 

 

Artikel 1 : 

 

De aanduiding van mevrouw Nele Leroy, raadslid, als plaatsvervangend vertegenwoordiger voor de 

Algemene Vergadering van Poolstok in te trekken. 

 

Artikel 2 : 

 

Na geheime stemming met 17 ja-stemmen en 2 onthoudingen de heer Kristof Vandamme, 

Ooievaarstraat 9 te 8940 Wervik, aan te duiden als plaatsvervangend vertegenwoordiger voor de 

Algemene Vergadering van Poolstok. 

 

Mevrouw Yara Bogaert, de heer Nino D’Hellem, de heer Youro Casier en mevrouw Els Scheirlynck 

hebben elk ook 1 stem gekregen. 

 

 

 

18. Tussengemeentelijke Maatschappij voor Services (TMVS) - intrekking van de aanduiding 

van een vertegenwoordiger voor de algemene vergadering en aanduiding van een nieuwe 

vertegenwoordiger. 

Op grond van de volgende overwegingen : 

 

Op 28 september 2021 heeft de gemeenteraad de heer Nino D’Hellem voorgedragen als effectief lid 

voor de algemene vergadering van TMVS en dit voor de duur van de legislatuur. 

 

Rekening houdende met de recente bestuurswissel bij de stad Wervik is het aangewezen om deze 

voordracht in trekken en een nieuw lid aan te duiden. 
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Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen : 

 

Artikel 41 van het Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017 met betrekking tot de 

bevoegdheden van de gemeenteraad. 

 

Het Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017, meer bepaald artikels 326 tot en met 341 

betreffende het bestuurlijk toezicht. 

 

Het Decreet van 29 mei 2015 houdende machtiging tot deelneming en de wijziging van de opdracht 

van deze vennootschap. 

 

De wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motiveringsplicht van bestuurshandelingen, en 

wijzigingen. 

 

Het Bestuursdecreet van 7 december 2018. 

 

De wet van 17 juni 2013 betreffende de motivering, de informatie en de rechtsmiddelen inzake 

overheidsopdrachten, bepaalde opdrachten voor werken, leveringen en diensten en concessies, en 

wijzigingen. 

 

De wet van 17 juni 2016 inzake overheidsopdrachten, meer bepaald artikels 2, 6°-7°, artikel 43 en 

artikel 47 § 2 die de aanbestedende overheden vrijstelt van de verplichting om zelf een 

plaatsingsprocedure te organiseren wanneer ze een beroep doen op een aankoopcentrale. 

 

Het koninklijk besluit van 14 januari 2013 tot bepaling van de algemene uitvoeringsregels van de 

overheidsopdrachten en wijzigingen. 

 

Het koninklijk besluit van 18 april 2017 betreffende plaatsing overheidsopdrachten klassieke sectoren, 

en wijzigingen. 

 

Verwijzend naar eerdere beslissingen : 

 

De oprichting van Tussengemeentelijke Maatschappij voor Services (TMVS) op 22 december 2017. 

 

De statuten van deze vennootschap zoals goedgekeurd op de Buitengewone Algemene Vergadering 

van 10 december 2019 en MB 4 maart 2020. 

 

De beslissing van de gemeenteraad dd. 29 juni 2021 inzake de toetreding tot de Tussengemeentelijke 

Maatschappij Voor Services (TMVS) – CREAT aankoopcentrale, volgens de modaliteiten vastgelegd 

in de statuten van Tussengemeentelijke Maatschappij voor Services – TMVS en volgens het 

toetredingsdossier dat als bijlage aan het besluit werd toegevoegd. 

 

De beslissing van de gemeenteraad dd. 28 september 2021 houdende de aanduiding van een 

vertegenwoordiger en plaatsvervanger voor de aankoopcentrale Creat van de “Tussengemeentelijke 

Maatschappij voor Services” (TMVS) 

 

BESLUIT : 

 

Artikel 1 : 

 

De aanduiding van de heer Nino D’Hellem, raadslid, als effectief lid van de algemene vergadering van 

TMVS in te trekken. 
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Artikel 2 : 

 

Na geheime stemming met 17 ja-stemmen en 2 onthoudingen de heer Yves Obin, Kruisekestraat 232 

te 8940 Wervik, voor te dragen als effectief lid van de algemene vergadering van TMVS. 

 

De heer Marc Kino, de heer Johan Deneut, mevrouw Lien Deblaere en de heer Youro Casier hebben 

ook elk 1 stem ontvangen. 

 

 

19. Algemene vergadering van OFP Prolocus - intrekking van de aanduiding van een  

vervangend vertegenwoordiger en aanduiding van een nieuwe vervangend vertegenwoordiger. 

Op grond van volgende overwegingen : 

 

De gemeenteraad heeft op 12 april 2022 een vertegenwoordiger en een plaatsvervangend 

vertegenwoordiger voorgedragen voor de algemene vergadering van OFP Prolocus. 

 

Het betreft respectievelijk de heer Geert Bossuyt (vertegenwoordiger) en de heer Nino D’Hellem 

(plaatsvervangend vertegenwoordiger). 

 

Rekening houdend met de recente bestuurswissel bij de stad Wervik wordt aan de gemeenteraad 

gevraagd om de aanduiding van de heer Nino D’Hellem in te trekken en een nieuwe plaatsvervanger 

voor te dragen. 

 

BESLUIT : 

 

Artikel 1 : 

 

De aanduiding van de heer Nino D’Hellem, gemeenteraadslid, als vervanger van de heer Geert 

Bossuyt binnen de algemene vergadering van OFP Prolocus in te trekken. 

 

Artikel 2 : 

 

Na geheime stemming, met 18 ja-stemmen en 2 onthoudingen, de heer Tom Durnez, Peperstraat 2 te 

8940 Wervik (Geluwe), aan te duiden als vervanger van de heer Geert Bossuyt, vertegenwoordiger), 

binnen de algemene vergadering van OFP Prolocus, op de momenten waarop de heer Bossuyt niet 

aanwezig kan zijn. 

 

De heer Johan Deneut, de heer Youro Casier en mevrouw Nele Leroy hebben ook elk 1 stem 

ontvangen. 

 

 

20. Intrekking van de aanduiding van een A-bestuurder voor het Broeifonds en aanduiding an 

een nieuwe A-bestuurder - goedkeuring. 

Op grond van volgende overwegingen : 

 

De gemeenteraad heeft op 28 september 2021 goedkeuring verleend aan de ontwerpakte inzake de 

oprichting van de private stichting ‘Het Broeifonds’, met zetel Sint-Maartensplein 16 te 8940 Wervik. 

 

De Stichting heeft als doel om, met uitsluiting van ieder winstoogmerk, belangeloos bij te dragen tot de 

verwezenlijking van projecten ten voordele van individuen behorende tot ‘categorie’ NEET (not in 
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education, not in employment, not in training) en deze te detecteren en actief deel te nemen aan een 

begeleidingstraject, waardoor ze hun ambitie/droom kunnen realiseren. 

 

De gemeenteraad heeft op 26 oktober 2021 voor onbepaalde duur drie personen aangesteld als A-

bestuurder bij de Raad van Bestuur van de private stichting “Het Broeifonds”, namelijk : 

• De heer Youro Casier, burgemeester 

• De heer Bert Verhaeghe, schepen 

• De heer Philippe Verraes, algemeen directeur 

 

Rekening houdende met de recentste bestuurswissel wordt aan de gemeenteraad gevraagd om de 

aanstelling van de heer Bert Verhaeghe in te trekken en een nieuwe bestuurder aan te duiden. 

 

BESLUIT : 

 

Artikel 1 : 

 

De aanstelling van de heer Bert Verhaeghe als A-bestuurder bij de Raad van Bestuur van de private 

stichting “Het Broeifonds” in te trekken. 

 

Artikel 2 : 

 

Na geheime stemming, met 17 ja-stemmen en 2 onthoudingen de volgende persoon aan te duiden als 

A-bestuurder : de heer Tom Durnez, Peperstraat 2 te 8940 Wervik (Geluwe). 

 

De heren Youro Casier en Robin Depoorter hebben elk ook 1 stem ontvangen. 

De heer Johan Deneut heeft 2 stemmen ontvangen. 

 

 

 

21. Jaarverslag Organisatiebeheersing - kennisname. 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen : 

 

Afdeling 1 – Organisatiebeheersing – Decreet lokaal bestuur 

 

Art. 217.  Organisatiebeheersing is het geheel van maatregelen en procedures die ontworpen zijn om 

een redelijke zekerheid te verschaffen dat men : 

1° de vastgelegde doelstellingen bereikt en de risico’s om deze te bereiken kent en beheerst; 

2° wetgeving en procedures naleeft; 

3° over betrouwbare financiële en beheersrapportering beschikt; 

4° op een effectieve en efficiënte wijze werkt en de beschikbare middelen economisch inzet; 

5° de activa beschermt en fraude voorkomt. 

 

Art. 218.  Het organisatiebeheersingssysteem bepaalt op welke wijze de organisatiebeheersing van de 

gemeente en het openbaar centrum voor maatschappelijk welzijn wordt georganiseerd, met inbegrip 

van de te nemen controlemaatregelen, procedures en de aanwijzing van de personeelsleden en 

organen die ervoor verantwoordelijk zijn, en de rapporteringsverplichtingen van de personeelsleden 

die bij het organisatiebeheersingssyseem betrokken zijn. 

Het organisatiebeheersingssysteem beantwoordt minstens aan het principe van functiescheiding waar 

mogelijk en is verenigbaar met de continuïteit van de werking van de gemeentelijke diensten. 

 

Art. 219.   Het organisatiebeheersingssysteem wordt vastgesteld door de algemeen directeur, na 

overleg met het managementteam.  Het algemene kader van het organisatiebeheersingssysteem en 
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de elementen daarin die raken aan de rol en de bevoegdheden van de gemeenteraad en de raad voor 

maatschappelijk welzijn zijn onderworpen aan de goedkeuring van de gemeenteraad en de raad voor 

maatschappelijk welzijn. 

De algemeen directeur rapporteert jaarlijks aan het college van burgemeester en schepenen, de 

gemeenteraad, de raad voor maatschappelijk welzijn en het vast bureau over de 

organisatiebeheersing.  Die rapportering gebeurt jaarlijks uiterlijk voor 30 juni van het daaropvolgende 

jaar. 

 

Art. 220. Met behoud van de toepassing van artikel 57, 85 en 196 kan de algemeen directeur, binnen 

de grenzen van het organisatiebeheersingssysteem, zijn bevoegdheden toevertrouwen aan andere 

personeelsleden van de gemeente of het openbaar centrum voor maatschappelijk welzijn.  Ook de 

financieel directeur kan zijn bevoegdheden toevertrouwen aan andere personeelsleden van de 

gemeente of het openbaar centrum voor maatschappelijk welzijn.   In beide gevallen gebeurt dat 

schriftelijk en met ondubbelzinnige omschrijving van de toegekende bevoegdheden en de daaraan 

verbonden opdrachten, middelen en rapporteringsverplichtingen. 

De toepassing van het eerste lid ontslaat de algemeen directeur of de financieel directeur nooit van 

zijn verantwoordelijkheid. 

 

Gelet op de volgende beslissing : 

 

De beslissing van de gemeenteraad dd. 5 mei 2020 waarbij cfr. artikel 219 van het Decreet over het 

Lokaal Bestuur werd overgegaan tot de goedkeuring van het algemeen kader van het 

organisatiebeheersingssysteem en de elementen daarin die raken aan de rol en de bevoegdheden 

van de gemeenteraad. 

 

Neemt kennis van : 

 

Het jaarrapport inzake organisatiebeheersing met betrekking tot de projecten die het lokaal bestuur 

Wervik in 2021 – voorjaar 2022 heeft uitgevoerd om de interne werking verder te optimaliseren. 

 

Het rapport is als volgt tot stand gekomen : 

• Zelfevaluatie, waarbij we inzicht krijgen in de sterktes, verbeterpunten en mogelijke risico’s 

van de organisatie.  De interne organisatie duurzaam ontwikkelen is immers maar mogelijk 

wanneer er ook een klare kijk is op de actuele stand van zaken.  Eén keer per legislatuur 

staan we even stil bij onze werking.  Dit doen we via een medewerkersbevraging op basis van 

verschillende thema’s. 

• Nadien wordt per thema een team ( = themateam) samengesteld.  Dit team gaat aan de slag 

met de resultaten.   Ze denken na over mogelijke verbeterprojecten en acties die we de 

komende jaren kunnen uitvoeren.  Zo zorgen we ervoor dat onze organisatie zichzelf continu 

verbetert en we verder blijven groeien. 

• De thema’s die we hebben gebruikt voor de zelfevaluatie en rond dewelke we de 

themateams hebben opgebouwd, zijn de volgende : 

1. Doelstellingen-, proces- en risicomanagement 

2. Belanghebbendenmanagement  (het proces waarbij de belangen van de diverse (externe) 

belanghebbenden mee worden afgewogen in de strategieontwikkeling en -implementatie) 

3. Monitoring 

4. Projectbeheer 

5. Financieel management 

6. Organisatiestructuur, personeelsbeleid en organisatiecultuur 

7. Informatie en communicatie 

8. Facilitaire middelen, opdrachten en contracten 

9. Informatie- en communicatietechnologie 
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22. Kerkbestuur Heilig Hart – budgetwijziging 2022 (1) – akteneming. 

Op grond van de volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch : 

 

De gemeenteraad neemt kennis van de eerste budgetwijziging 2022, goedgekeurd door het 

kerkbestuur Heilig Hart op 1 april 2022. 

 

De budgetwijziging 2022 is binnen de grenzen van het meerjarenplan opgesteld met een 

gemeentelijke tussenkomst in : 

- de exploitatie ten bedrage van € 24.200,00 (+2.000,00 euro)   

- de investeringen ten bedrage van € 80.338,00 (+55.338 euro)   

- de doorgeefleningen ten bedrage van € 0,00   

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen : 

 

Het decreet van 07 mei 2004 betreffende de materiële organisatie en werking van de erkende 

erediensten zoals gewijzigd bij decreet van 6 juli 2012 en decreet van 20 oktober 2021. 

 

Het besluit van de Vlaamse Regering van 13 oktober 2006 houdende het algemeen reglement op de 

boekhouding van de besturen van de erkende erediensten zoals gewijzigd bij besluit van de Vlaamse 

regering van 5 september 2008 en besluit van de Vlaamse regering van 14 december 2012. 

 

Verwijzend naar volgende eerdere beslissingen : 

 

Het meerjarenplan 2020-2025 goedgekeurd in de gemeenteraad van 19 november 2019. 

 

De aktename van het budget 2022 in de gemeenteraad van 30 november 2021. 

 

Omwille van voormelde redenen; 

 

Na beraadslaging; 

 

BESLIST : 

 

Artikel 1: 

 

Akte te nemen van de eerste budgetwijziging 2022 van het kerkbestuur Heilig Hart. 

 

Artikel 2: 

 

De provinciegouverneur, het Centraal Kerkbestuur, de kerkfabriek en het bisdom Brugge hiervan 

onmiddellijk in kennis te stellen. 

 

 

 

23. Leveren en installeren van diverse theatertechnische uitrustingen voor het nieuwe GC 

Gilwe. - lastvoorwaarden, gunningswijze en opstart procedure - goedkeuring. 

 

Onderwerp 
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Deze opdracht bestaat uit het leveren en plaatsen van nieuwe, hoogwaardige en professionele 
theateruitrustingen.   De bestelling van deze opdracht is opgenomen in een inventarislijst (op Excel) 
van dit bestek.      
 
Deze opdracht wordt gesplitst in 4 percelen.  Kandidaten kunnen op één perceel of meerdere percelen 
inschrijven: 

- Perceel 1: Leveren en installeren van een kwalitatieve en professionele geluidsinstallatie met  
toebehoren  

- Perceel 2: Leveren en plaatsen van divers projectiemateriaal met toebehoren  
- Perceel 3: Leveren van een hoogtewerker  
- Perceel 4: Leveren en plaatsen van kwalitatief theatertextiel met diverse toebehoren 

 
Leveringsplaats: 
GC Gilwe, Wervikstraat 39 in 8940 Wervik 
 
Voor deze opdracht werd een bestek “Leveren en installeren van diverse theatertuitrustingen voor GC 
Gilwe” met nr. 2022_1220 opgesteld.  
 
De totale raming van de opdracht bedraagt € 181.000 excl. 21% btw en is als volgt uitgesplitst:  

- Perceel 1 heeft een raming van 96.000 excl. btw 
- Perceel 2: heeft een raming van 35.000 excl. btw  
- Perceel 3: heeft een raming van 16.000 excl. btw 
- Perceel 4: heeft een raming van 34.000 excl. btw 

 
Toepasselijke wetgeving 
 
Het decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017, inzonderheid artikel 41, met betrekking tot de 
bevoegdheden van de gemeenteraad; 
 
De wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motiveringsplicht van bestuurshandelingen, en 
wijzigingen; 
 
Het Bestuursdecreet van 7 december 2018; 
 
Het Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017, meer bepaald artikels 326 tot en met 341 
betreffende het bestuurlijk toezicht; 
 
De wet van 17 juni 2013 betreffende de motivering, de informatie en de rechtsmiddelen inzake 
overheidsopdrachten, bepaalde opdrachten voor werken, leveringen en diensten en concessies, en 
wijzigingen; 
 
De wet van 17 juni 2016 inzake overheidsopdrachten, meer bepaald artikel 41,§1,1° (het geraamde 
bedrag excl. btw bereikt de drempel van € 215 000,00 niet); 
 
Het koninklijk besluit van 14 januari 2013 tot bepaling van de algemene uitvoeringsregels van de 
overheidsopdrachten, en wijzigingen; 
 
Het koninklijk besluit van 18 april 2017 betreffende plaatsing overheidsopdrachten klassieke sectoren, 
en wijzigingen. 
 
Voorgaande beslissingen 

 

Het besluit van de gemeenteraad van 2 april 2019 houdende vaststelling van de opdrachten voor 
werken, leveringen en diensten die kunnen beschouwd worden als opdrachten van dagelijks bestuur; 
 
Het besluit van de gemeenteraad van 2 april 2019 houdende vrijstelling van financiële verbintenissen 
van visum van de financieel directeur; 
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Het college van burgemeester en schepenen keurde op 13 juni 2022 principieel het bestek 
2022_1220, de raming en de gunningswijze voor de opdracht “Leveren en installeren van diverse 
theateruitrustingen voor GC Gilwe” goed. 
 
Financiële impact: 
 
Deze notule heeft betrekking op de uitvoering van: 
 
BD-01 
AP -06 
ACT-008 uit het meerjarenplan 2020-2025 
 
Uitgaven  
 
De uitgave verbonden aan deze opdracht zal geboekt worden op de jaarbudgetrekening ACT-008 /  
2210 3007 / 0705-00 uit het investeringsbudget van het jaar 2022. 
 
Voorstel van beslissing door de dienst 
 
Er wordt voorgesteld de opdracht te gunnen bij wijze van vereenvoudigde onderhandelingsprocedure 
met voorafgaande bekendmaking.   De totale uitgave voor deze opdracht wordt geraamd onder 
€ 215.000,00 excl. btw. De aankondiging van de opdracht wordt bekendgemaakt op nationaal niveau 
 
Als uiterste datum voor het indienen van de offertes wordt 27 juli 2022 om 11.00 uur voorgesteld. 
 
Motivatie van de dienst 
 
Procedure vereenvoudigde onderhandelingsprocedure met voorafgaande bekendmaking 
rechtvaardiging:  de geraamde uitgave excl. btw bereikt de drempel van € 215 000 excl. btw niet  cf. 
wet van 17 juni 2016 artikel 41,§1,1°. 
 

BESLUIT, unaniem : 

 
Artikel 1: 
 
Het bestek 2022_1220 en de raming voor de opdracht “Leveren en installeren van diverse 
theateruitrustingen voor GC Gilwe”, worden goedgekeurd. De lastvoorwaarden worden vastgesteld 
zoals voorzien in het bestek en zoals opgenomen in de algemene uitvoeringsregels van de 
overheidsopdrachten voor aannemingen van werken, leveringen en diensten.  
  
De totale raming voor deze opdracht bedraagt € 181 000 excl. 21% btw.  De opdracht is opgedeeld in 
4 percelen waarbij de inschrijvers op één of meerdere percelen mogen inschrijven 

- Perceel 1: Leveren en installeren van een kwalitatieve en professionele geluidsinstallatie met  
toebehoren  

- Perceel 2: Leveren en plaatsen van divers projectiemateriaal met toebehoren  
- Perceel 3: Leveren van een hoogtewerker  
- Perceel 4: Leveren en plaatsen van kwalitatief theatertextiel met diverse toebehoren 

 
Artikel 2: 
 
Bovengenoemde opdracht wordt gegund bij wijze van vereenvoudigde onderhandelingsprocedure met 

voorafgaande bekendmaking. 

 
Artikel 3: 
 
De aankondiging van de opdracht wordt ingevuld en bekendgemaakt op nationaal niveau. 
 
Artikel 4: 
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De procedure mag opgestart worden.  De offertes moeten het bestuur ten laatste bereiken op 27 juli 
2022 om 11.00 uur. 
 
Artikel 5: 
 
De uitgave verbonden aan deze opdracht zal geboekt worden op de jaarbudgetrekening ACT-008 /  
2210 3007 / 0705-00 uit het investeringsbudget van het jaar 2022. 
 
Artikel 5: 

 

Het college van burgemeester en schepenen krijgt de delegatie over het goedkeuren van het verder 
verloop van het dossier waaronder gunning, sluiting en uitvoering van de raamovereenkomst.  
 

 

 

24. Omgevingsvergunning Sint-Pol - zaak der wegen - goedkeuring. 

Toepasselijke wetgeving 

 

Art. 31 van het decreet betreffende de omgevingsvergunning dd. 25 april 2014; 

 

Art. 2 van het decreet Lokaal Bestuur dd. 22 december 2017;  

 

Art.  4 en 8  van het decreet Gemeentewegen dd. 3 mei 2019;  

 

Onderwerp: 

 

Op 28 april 2014 werd vergunning 2013/228 afgeleverd voor het bouwen van 37 appartementen met  

ondergrondse parking gelegen in de Duivenstraat en Sint-Pol.  

Voorwaarde in deze vergunning was dat de omgeving geïntegreerd zou worden met de site Sint-Pol 

en dat kosteloze grondafstand zou gebeuren voor dit plein.  

 

Op 25 januari 2022 werd een aanvraag tot omgevingsvergunning ingediend door Wilfried Pollet (NV 

Villa) en Frankie & Belinda Duverger - Beauprez voor het aanleggen van wegenis en parkeerplaatsen 

2022/18  gelegen de Duivenstraat nrs. 74-86te Wervik, kadastraal bekend als 1e afdeling, sectie C, 

nrs. 515k, 526s7 en 526e7, 526m6. 

 

Op 21 maart 2022 kende het college van burgemeester en schepenen een administratieve lus toe 

omwille van het ongunstig advies van de hulpverleningszone Westhoek (ontvangen op 14 maart 2022) 

waardoor de behandelingstermijn met zestig dagen werd verlengd. Hierdoor werd aan de aanvrager 

de mogelijkheid geboden om de aanvraag aan te passen en een tweede advies aan de brandweer te 

vragen. 

 

In het kader van art. 31 uit het decreet betreffende de omgevingsvergunning dd. 25 april 2014 dient de 

gemeenteraad eerst een besluit te nemen over de zaak der wegen, alvorens het college van 

burgemeester en schepenen een beslissing kan nemen over de omgevingsvergunning.  

 

Cfr. artikel 32 (01.09.2019) uit het decreet betreffende de omgevingsvergunning wordt hierdoor de 

behandelingstermijn verlengd tot 165 dagen waarbij de uiteindelijke uiterste beslissingsdatum 8 

augustus 2022 wordt (datum volledigheid 24/02/2022 + 165 dagen) 

 

Artikel 32. (01/09/2019) 

§ 1. De bevoegde overheid, vermeld in artikel 15, neemt een beslissing over een 

vergunningsaanvraag binnen een termijn van :  
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1° honderdenvijf dagen als geen advies van een omgevingsvergunningscommissie vereist is; 

§ 2. De termijnen, vermeld in paragraaf 1, worden van rechtswege eenmalig met zestig dagen 

verlengd in de volgende gevallen : 

1° als met toepassing van artikel 30, derde lid, een openbaar onderzoek georganiseerd wordt; 

2° als toepassing wordt gemaakt van de administratieve lus, vermeld in artikel 13; 

3° als de vergunningsaanvraag de aanleg, wijziging, verplaatsing of opheffing van een 

gemeenteweg omvat waarover de gemeenteraad beslissingsbevoegdheid heeft. 

 

De aanvraag omvat de aanleg van riolering (inclusief infiltratie), het aanleggen van wegenis en 

parkeerplaatsen en aanplant van bomen, heesters en vaste planten. 

 

De Witte Kamer te Lo maakte een dossier (ref: 0356) op met technisch ontwerp,  bestek en raming , 

voor de uitvoering van deze riolerings- en wegeniswerken. 

 

In het kader van deze omgevingswerken wordt een deel grond , met een oppervlakte van 442,2 m³, 

kosteloos afgestaan voor opname in het openbaar domein.  

 

Het openbaar onderzoek van de aanvraag tot omgevingsvergunning liep van 3 maart 2022 tot 1 april 

2022.  

 

Er werden 4 bezwaren ingediend. Deze bezwaren hebben volgende inhoud:  

- Bezwaar 1 en 2 (analoog): Onzekerheid inzake de draagkracht van de gewelven van de 

ondergrondse parking en de verwijdering van de isolatie (vrees voor condensvorming) 

- Bezwaar 3 (analoog) : uitvoeringstermijn van de werken, inspijpeling van hemelwater in de 

ondergrondse parkings; toegankelijkheid voor mindervaliden, ligging van de bovengrondse 

parkings voor de meergezinswoningen; richting van de rijrichtingen + inrit parkeerkelder, 

materiaalgebruik van de parkings; de uitvoering van de groenvoorzieningen 

- Bezwaar 4 (digitaal): draagkracht van de gewelven van de ondergrondse parking 

 

Het voorwerp van deze bezwaren valt buiten de beoordeling van de zaak van de wegen. 

 

BESLUIT, met 15 ja-stemmen en 08 onthoudingen : 

 

Ja-stemmen : 

Aangewezen-burgemeester Youro Casier 

Schepenen Bercy Slegers, Geert Bossuyt, Yves Obin, Tom Durnez en Lien Deblaere 

Raadsleden Dominique Marecaux, Johan Deneut, Cindy Vienne, Kristof Vandamme, Yara Bogaert, 

Els Scheirlynck, Karlien Hoornaert, Jens Ugille en Meinert Vanneste 

 

Onthoudingen : 

Raadsleden Alexander Vantomme, Bert Verhaeghe, Nino D’Hellem, Marc Kino, Nele Leroy 

(waarnemend voorzitter), Robin Depoorter, Jari Denorme en Virginie Terrier 

 

Artikel 1:  

 

De gemeenteraad keurt het dossier (ref: 0356) met technisch ontwerp,  bestek en raming, opgemaakt 

door De Witte Kamer uit Lo voor de aanleg van wegenis en parkeerplaatsen goed. 

 

Artikel 2: 

De gemeenteraad neemt kennis van het openbaar onderzoek. Er werden 4 bezwaarschiften 

ingediend. 

 



 

Gemeenteraad 28 juni 2022 Pagina 25 

Artikel 3:  

 

De gemeenteraad keurt het opmetingsplan goed, met aanduiding van de kosteloos over te dragen 

grond (442,2 m²). De aanvrager doet het nodige om deze grond na de aanleg kosteloos over te 

dragen naar het openbaar domein.  

 

Artikel 4:  

 

De aanvrager dient voor de aanleg van de omgeving een deel bestaand openbaar domein aan te 

passen om een uniform plein aan te leggen. Hierdoor dienen 10 parkeerplaatsen, horend bij de 

appartementen van  Sint-Pol nrs. 1 en 2 te worden herschikt in de nieuwe omgevingsaanleg. De 

aanvrager verbindt zich om de kosten voor deze aanpassingen ook op zich te nemen en om 10 

parkeerplaatsen ter beschikking te stellen aan Stad Wervik 

 

 

25. Advies omtrent de te vormen woonmaatschappij in het werkingsgebied Zuid-West-

Vlaanderen-West. 

Voor de behandeling van dit agendapunt wordt er een amendement besproken. Dit amendement werd 

ingediend door de fracties Vooruit en CD&V. 

 

Het amendement luidt als volgt: 

 

‘Vooruit en CD&V stellen voor om de aanvraag tot verlening van de erkenning als SHM tot 

30/06/2023. Dit met uitsluiting van artikel 9. Overname van 88 sociale huurwoningen gelegen te 

Wervik, van lokaal bestuur Wervik. 

 

Het amendement wordt met 17 ja-stemmen en 5 onthoudingen goedgekeurd. 

 

Ja-stemmen: 

Schepenen: Bercy Slegers, Geert Bossuyt, Lien Deblaere, Tom Durnez, Yves Obin 

Burgemeester: Youro Casier 

Raadleden: Cindy Vienne, Dominique Marecaux, Jens Ugille, Els Scheirlynck, Johan Deneut, Karlien 

Hoornaert, Kristof Vandamme, Meinert Vanneste, Alexander Vantomme, Jari Denorme, Virginie 

Terrier. 

 

Onthoudingen: 

Voorzitter (waarnemend): Nele Leroy 

Raadsleden: Bert Verhaeghe, Nino D’Hellem, Robin Depoorter, Marc Kino 

 

Aansluitend wordt het agendapunt besproken, rekening houdende met het goedgekeurde 

amendement. 

 

Rechtsgrond 

 

Artikel 40 en volgende van het decreet van 22 december 2017 over het lokaal bestuur. 

 

Het decreet van 9 juli 2021 houdende wijzigingen van diverse decreten met betrekking tot wonen, 

waarbij een regelgevend kader met betrekking tot de woonmaatschappijen wordt gecreëerd. 

 

Het besluit van de Vlaamse Regering van 17 december 2021 tot wijziging van verschillende besluiten 

over wonen. 
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De Vlaamse Codex Wonen van 2021 (VCW) 

 

Het Besluit Vlaamse Codex Wonen van 2021 (BVCW) 

 

Juridisch kader 

 

In het traject naar het vormen van een eengemaakte woonmaatschappij voor het werkingsgebied 

tegen 1 januari 2023, kunnen sociale huisvestingsmaatschappijen, die er pas tegen 30 juni 2023 

zullen in slagen om aan alle voorwaarden tot erkenning als woonmaatschappij te voldoen, ofwel door 

zich zelf om te vormen tot woonmaatschappij, ofwel door een herstructurering (fusie, splitsing, …) 

door te voeren met een andere woonmaatschappij of met een sociale huisvestingsmaatschappij, die 

kan aantonen dat die zich kan omvormen tot woonmaatschappij, een verlenging van de hun erkenning 

als sociale huisvestingsmaatschappij tot 30 juni 2023 bekomen. Daartoe moet zij een aanvraag 

indienen bij het agentschap Wonen-Vlaanderen. Daarbij moet de aanvragende sociale 

huisvestingsmaatschappij aantonen dat ze zich uiterlijk op 30 juni 2023 zal kunnen omvormen tot 

woonmaatschappij, mede ondersteund door een stappenplan en een advies van de lokale besturen uit 

het werkingsgebied (art. 223, § 2, 2de lid van het BVR van 17/12/2022 tot wijziging van verschillende 

besluiten over wonen). 

 

Omdat op korte termijn ook een erkenningsaanvraag als woonmaatschappij zal moeten worden 

ingediend, waarbij eveneens een advies is vereist van de gemeenteraad omtrent de lokale 

netwerkvorming, lokale inbedding en verankering (art. 4.98§1 3°, punt k van het BVCW van 2021), en 

op basis van het stappenplan al geheel duidelijk kan zijn welke SHM’s uit het werkingsgebied zich 

zullen omvormen tot de unieke woonmaatschappij, kan ontworpen artikel 3 van deze beslissing 

meteen ook dienstig zijn voor het verplichte advies van de gemeenteraad bij de erkenningsaanvraag 

als woonmaatschappij die binnen enkele maanden kan worden verwacht. 

 

Feitelijke context 

 

In de brief dd. 8 juni 2022 die wij ontvingen van de sociale huisvestingsmaatschappijen CVBA !Mpuls, 

met zetel te 8930 Menen, Volkslaan 302 (0405.501.174) en de CVBA De Leie, met zetel te 8940 

Wervik, Nieuwstraat 81 (0435.368.662) wordt gevraagd om tegen uiterlijk 30 juni 2022 een advies uit 

te brengen over het traject dat zij willen doorlopen om tegen uiterlijk 30 juni 2023 deel uit te maken 

van de woonmaatschappijen die in het werkingsgebied, waar onze gemeente deel van uitmaakt, zal 

worden gevormd. 

 

Op voorstel van het besluit van het college van burgemeester en schepenen; 

 

BESLUIT, met 17 ja-stemmen en 5 onthoudingen : 

 

Ja-stemmen: 

Schepenen: Bercy Slegers, Geert Bossuyt, Lien Deblaere, Tom Durnez, Yves Obin 

Burgemeester: Youro Casier 

Raadleden: Cindy Vienne, Dominique Marecaux, Jens Ugille, Els Scheirlynck, Johan Deneut, Karlien 

Hoornaert, Kristof Vandamme, Meinert Vanneste, Alexander Vantomme, Jari Denorme, Virginie 

Terrier. 

 

Onthoudingen: 

Voorzitter (waarnemend): Nele Leroy 

Raadsleden: Bert Verhaeghe, Nino D’Hellem, Robin Depoorter, Marc Kino 

 

Artikel 1 : 
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De gemeenteraad neemt kennis van de aanvraag tot verlenging van de erkenning van de sociale 

huisvestingsmaatschappijen CVBA !Impuls en CVBA De Leie, tot en met 30 juni 2023. 

 

Artikel 2 : 

 

De gemeenteraad geeft als advies aan de Vlaamse Regering dat het bij voormelde aanvraag 

gevoegde stappenplan naar de woonmaatschappij voldoet aan de doelstellingen van de gemeente. 

 

Artikel 3 : 

 

De gemeenteraad neemt punt ‘9. de overname van 88 sociale huurwoningen gelegen te Wervik, van 

het lokaal bestuur Wervik.’ (van de aanvraag tot verlening van de erkenning als SHM tot 30 juni 2023) 

niet over in haar advies. 

 

Artikel 4 : 

 

De gemeenteraad stelt in het kader van de procedure vermeld in artikel 4.98§1 tweede lid, 2°, punt k 

van het BVCW van 2021 vast dat de aldus te vormen woonmaatschappij zal zorgen voor voldoende 

lokale netwerking, lokale inbedding en verankering. 

 

Artikel 5 : 

 

Deze beslissingen worden aan de aanvragers bezorgd. 

 

 

 

26. Erkenning jeugdraad - goedkeuring. 

Toelichting : 

 

De leden van de Wervikse jeugdraad werden tijdens de gemeenteraadszitting van 14 mei 2019 

erkend voor een periode van drie jaar.  Deze periode is verlopen.  De nieuwe leden dienen erkend te 

worden door de gemeenteraad. Tijdens de afgelopen jeugdraadvergadering van 01 mei 2022 werd 

door de leden een dagelijks bestuur én een algemene vergadering samengesteld.  Aan de 

gemeenteraad wordt gevraagd om deze nieuwe leden opnieuw te erkennen voor een periode van drie 

jaar. 

 

De samenstelling kwam tot stand na het project op 14 april 2022 : ‘Het is nog niet te laat, join de 

jeugdraad’.  Een infomoment waarop jongeren meer informatie konden verkrijgen over de jeugdraad.’ 

 

Het is nu de taak van de leden om de stem van kinderen en jongeren te betrekken bij de 

beleidsvoorbereiding.  Zij gaan nu van start om de statuten te updaten en werken een afsprakennota 

en huishoudelijk reglement uit.” 

 

Rekening houdende met de volgende regelgevingen :  

 

Het decreet houdende de ondersteuning en stimulering van het lokaal jeugdbeleid van 

06/07/2012. 

 

Artikel 2. 2° jeugdraad : adviesorgaan dat is opgericht om de betrokkenheid en de inspraak van 

kinderen en jongeren te verzekeren bij de beleidsvoorbereiding, bij de uitwerking van de 

gemeentelijke dienstverlening en bij de evaluatie ervan, inzonderheid de voorbereiding en uitvoering 

van het meerjarenplan van de gemeente of dat is opgericht om de betrokkenheid en de inspraak van 



 

Gemeenteraad 28 juni 2022 Pagina 28 

kinderen en jongeren te verzekeren bij de voorbereiding en uitvoering van het jeugdbeleid van de 

Vlaamse Gemeenschapscommissie. 

 

Artikel 5. § 1. Met het oog op de organisatie van het overleg en de inspraak bij de voorbereiding en 

de uitvoering van het jeugdbeleid, inzonderheid in het kader van het meerjarenplan, richt de 

gemeenteraad een jeugdraad op of erkent de gemeenteraad een al bestaande jeugdraad. 

 

Gelet op artikel 5. § 2. De volgende personen zijn lid van de gemeentelijke jeugdraad : 

1° de afgevaardigde van de geïnteresseerde plaatselijke jeugdwerkinitiatieven die een actieve werking 

of rekrutering kunnen aantonen ten aanzien van kinderen en jongeren uit de gemeente; 

2° geïnteresseerde kinderen en jongeren uit de gemeente, gecoöpteerd door de jeugdraad. 

 

Politieke mandatarissen kunnen geen lid zijn van de jeugdraad. 

 

Gelet op de beslissing van de gemeenteraad dd. 3 juli 2001, meer bepaald artikel 3. Structuur.  

De stedelijke jeugdraad is als volgt gestructureerd:  

a) Een algemene vergadering  

b) Een dagelijks bestuur 

c) Werkgroepen en secties 

Gelet op artikel 8. Termijn van de stedelijke jeugdraad – duur van lidmaatschappen.  

8.1. De termijn van de stedelijke jeugdraad is 3 jaar. 

Overwegende dat de algemene vergadering op een democratische manier werd samengesteld.  

 

SAMENSTELLING ALGEMENE VERGADERING JEUGDRAAD. 

→ Verenigingen: 

JH BeePee   Pauline Terryn  Marion Bruggeman   

Jeugdharmonie Onder Ons Hanne Pecceu  Kyan Debosscher Eva Descamps 

CIE Tros   Annick Steyt  Tonny Malfait   

Chiro Speratoker  Maxim Kuypers  Brent Dubois    

Love in Action   Karin Charlet  Simon Brunnin   

Jeugdbrandweer  Senne Vandaele Kurt Durnez     

Chiro JOW Wervik  Luna Pottie  Mathias Bruggeman   

KSA Grensvuur Wervik Bavo Devogel  Aico Vandemoortele 

Speelpleinwerking Tistof Yentl Serroen  

Jeugdtoneel Hoger Op Cis De Jongh 

KLJ Wervik – Geluwe  Brent Vandaele   

-- 

Geen vertegenwoordigers: 

Papageno           

Dance Rouge  

 Jeugdharmonie Geluwe     

 

→ Individuele vertegenwoordiging: 

Jana Bekaert 

Senne Vandamme 

Robbe Verschuere 

 

Overwegende dat het dagelijks bestuur unaniem werd verkozen 

 

SAMENSTELLING DAGELIJKS BESTUUR JEUGDRAAD. 
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Robbe Verschuere  (individuele vertegenwoordiging- 

Aico Vandemoortele (KSA Grensvuur) 

Jana Bekaert (Individuele vertegenwoordiging) 

Senne Vandamme (Individuele vertegenwoordiging) 

Bavo De Vogel (KSA Grensvuur) 

Mathias Bruggeman  (Chiro Jow) 

Yentl Serroen (Speelpleinwerking Tistof) 

Marion Bruggeman (JH Beepee) 

 

Overwegende dat er geen bezwaar is voor kandidaatstelling voorzitter.  

 

KANDIDAAT VOORZITTER 

Mathias Bruggeman (Chiro Jow) 

 

Overwegende dat geen enkele persoon een politiek mandaat beoefent.  

 

BESLUIT, unaniem : 

 

Artikel 1 : 

 

De stedelijke jeugdraad wordt erkend als officieel adviesorgaan door de gemeenteraad voor een 

periode van 3 jaar, ingaande op 01 mei 2022. 

 

 

27. Samenwerkingsovereenkomst tussen de stad Wervik en AGB Menen inzake 

schoolzwemmen en publiekszwemmen - goedkeuring. 

Toelichting 

 

Het zwembad van Wervik sluit definitief zijn deuren op 31 december 2022.  Na afloop van het 

schooljaar 2021/2022 zal dit zwembad ook niet meer worden opengesteld voor schoolzwemmen. 

 

Er diende dan ook naar een oplossing te worden gezocht voor wat betreft het schoolzwemmen voor 

de leerlingen van de scholen uit Wervik-Geluwe, alsook voor wat betreft het gewone 

publiekszwemmen voor onze inwoners. 

 

Er werden besprekingen gevoerd met het AGB Menen, dat het zwembad van Menen uitbaat.  Dit heeft 

geleid tot een door de gemeenteraad goed te keuren overeenkomst. 

 

Rekening houdende met de hieraan verbonden kosten wordt door de heer Stefaan Volckaert, 

financieel directeur, het visum nr. 58/2022  dd 8 juni 2022 verleend 

 

BESLUIT, met 18 ja-stemmen en 5 onthoudingen 

 

Ja-stemmen: 

Schepenen: Bercy Slegers, Geert Bossuyt, Lien Deblaere, Tom Durnez, Yves Obin 

Burgemeester: Youro Casier 

Raadleden: Cindy Vienne, Dominique Marecaux, Jens Ugille, Els Scheirlynck, Johan Deneut, Karlien 

Hoornaert, Yara Bogaert, Kristof Vandamme, Meinert Vanneste, Alexander Vantomme, Jari Denorme, 

Virginie Terrier. 

 

Onthoudingen: 

Voorzitter (waarnemend): Nele Leroy 
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Raadsleden: Bert Verhaeghe, Nino D’Hellem, Robin Depoorter, Marc Kino 

 

Artikel 1 : 

 

Goedkeuring te verlenen aan de hiernavolgende overeenkomst en burgemeester Youro Casier en 

algemeen directeur Philippe Verraes te machtigen om deze te ondertekenen : 

 

Samenwerkingsovereenkomst 

 

Tussen ondergetekenden 

1) De stad Wervik, gevestigd te 8940 Wervik, Sint-Maartensplein 16, hier vertegenwoordigd 

door de heer Youro Casier, burgemeester, en door de heer Philippe Verraes, algemeen 

directeur, 

2) AGB Menen, gevestigd te 8930 Menen, Grote Markt 1, hier vertegenwoordigd door de heer 

Renaat Vandenbulcke, voorzitter en door Henk Wekking, gedelegeerd bestuurder 

 

WORDT UITEENGEZET HETGEEN VOLGT 

 

A. Voorafgaande verklaringen 

 

Het college van burgemeester en schepenen besliste op 23/05/2022 principieel akkoord te gaan 

op het aanbod voor wat betreft het schoolzwemmen en het publiekszwemmen in het zwembad 

van Menen, recreatiebad ’t Badhuis (Sluizenkaai 78 in Menen). 

Partijen wensen de modaliteiten die betrekking hebben op deze samenwerking verder te 

formaliseren door middel van deze samenwerkingsovereenkomst.  Hierna aangeduid als ‘de 

samenwerkingsovereenkomst’. 

 

WORDT OVEREENGEKOMEN HETGEEN VOLGT 

 

ARTIKEL 1 : AANBOD SCHOOLZWEMMEN + PUBLIEKSZWEMMEN 

 

Partijen gaan een samenwerking aan voor wat betreft het schoolzwemmen en het 

publiekszwemmen. 

 

Schoolzwemmen : 

De scholen die gevestigd zijn op het grondgebied van de Stad Wervik kunnen gebruik maken van 

het zwembad van de stad Menen voor de organisatie van het schoolzwemmen.  Men krijgt 

hiervoor verschillende tijdsblokken ter beschikking.  De scholen van de stad Wervik kunnen 

hiervoor gebruik maken aan het tarief waarvan de scholen van Menen genieten. 

 

In bijlage de uurregeling.   Deze kan elk schooljaar worden aangepast mits akkoord van alle 

partijen. 

 

Publiekszwemmen : 

In het kader van deze samenwerking zullen alle inwoners van Wervik op vertoon van hun 

identiteitskaart kunnen genieten van hetzelfde tarief als dit van de inwoners van de stad Menen, 

en dit gedurende de looptijd van deze samenwerkingsovereenkomst.  Hiertoe dient men één keer 

per jaar een sportkaart aan te kopen.   Deze sportkaart zal ook te koop aangeboden worden via 

de dienst Vrije Tijd van de stad Wervik. 

Vanuit het Badhuis Menen wordt de nodige informatie voorzien aan de Sportdienst van Wervik 

rond het aanbod van zwemlessen. 

 

ARTIKEL 2 : PRIJS EN BETALING 
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De stad Wervik is bereid om in ruil voor voormelde dienstverlening inzake het schoolzwemmen en 

publiekszwemmen een jaarlijkse tussenkomst te voorzien van 17.500 euro ten voordele van AGB 

Menen.   De overeenkomst start op 01.09.2022 en loopt tot 31.08.2032.  De jaarlijkse 

tussenkomst zal elk jaar verhoogd worden met 2 %.  AGB Menen zal dit bedrag jaarlijks 

factureren op het einde van het schooljaar. 

 

ARTIKEL 3 : DUURTIJD 

 

Voormelde engagementen worden aangegaan voor een periode van 10 jaar.  Tijdens deze 

periode zullen voorgaande voorwaarden ongewijzigd blijven.   Jaarlijks wordt de samenwerking 

geëvalueerd en kan de piste van een ruimere samenwerking op vraag van één van de partijen 

verder worden onderzocht.  Hierbij worden tevens de bezoekerscijfers van het schoolzwemmen 

en het publiekszwemmen besproken, alsook de invulling van het schoolzwemmen voor het 

volgende schooljaar.  Na het verstrijken van de periode van 10 jaar wordt voorzien in een 

evaluatie en wordt er beslist over een mogelijke verlenging van deze samenwerking of een andere 

vorm van samenwerking met een bevredigend bovenlokaal zwembadaanbod als doelstelling. 

 

Bij langdurige sluitingsperiodes van het zwembad, die los staan van eventuele sluitingsperiodes 

voor het jaarlijks onderhoud van het zwembad, zal het door de stad Wervik jaarlijks te betalen 

bedrag proportioneel verminderd worden. 

 

Bij definitieve sluiting van het zwembad tijdens de looptijd van deze overeenkomst vervalt de 

overeenkomst en dit zonder enige vorm van compensatie vanuit AGB Menen. 

 

ARTIKEL 4 : START VAN DE OVEREENKOMST 

 

De samenwerkingsovereenkomst start vanaf 01.09.2022. 

 

ARTIKEL 5 : ALGEMEEN 

 

Deze overeenkomst werd opgesteld op ………  in zoveel exemplaren als er ondertekenende 

partijen zijn, waarbij iedere ondertekenende partij verklaart één origineel exemplaar ontvangen te 

hebben. 

 

Artikel 2 : 

 

De hieraan verbonden kosten, zijnde een jaarlijkse tussenkomst, te voorzien voor de periode van 

01 september 2022 tot en met 31 augustus 2032. 

 

Artikel 3 : 

 

Financiering gebeurt via : 

 

GBBB – Overig beleid – exploitatie – vrije tijd 

 

6492 0000/0742-00 

2023 Periode 09/2022-08/2023 : € 17.500,00 

2024 Periode 09/2022-08/2024 : € 17.850,00 

2025 Periode 09/2022-08/2025 : € 18.207,00 

2026 Periode 09/2022-08/2026 : € 18.571,14 

 

Budgetverschuiving en/of aanpassing van het meerjarenplan is hierbij noodzakelijk. 
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Zwembusvervoer scholen Geluwe voor het volgend schooljaar 

 

De Graankorrel 

Dinsdag – week 1 (volledig schooljaar) 

Vertrek aan school om 08.20 uur – twee klassen – 50-52 personen – twee leerkrachten – vertrek 

aan zwembad om 10.10 uur – aankomst op school tegen 10.25 uur 

Vertrek aan school om 09.45 uur – twee klassen – 50-52 personen – twee leerkrachten – vertrek 

aan zwembad om 11.23 uur – aankomst op school tegen 11.38 uur 

Dinsdag – week 2 (volledig schooljaar) 

Vertrek aan school om 08.20 uur – twee klassen – 50-52 personen – twee leerkrachten – vertrek 

aan zwembad om 10.10 uur – aankomst op school tegen 10.25 uur 

Vertrek aan school om 09.45 uur – twee klassen – 60 personen – twee leerkrachten – vertrek aan 

zwembad om 11.23 uur – aankomst op school tegen 11.38 uur 

Vrijdag – week 1 (periode van 20 maart tot 30 juni) 

Vertrek aan school om 08.20 uur – één klas – 25 personen – één leerkracht – vertrek aan 

zwembad om 10.10 uur – aankomst op school tegen 10.25 uur 

Vertrek aan school om 09.45 uur – twee klassen – 50-52 personen – twee leerkrachten – vertrek 

aan zwembad om 11.23 uur – aankomst op school tegen 11.38 uur 

Vrijdag – week 1 (volledig schooljaar) 

Vertrek aan school om 12.50 uur – twee klassen – 50-52 personen – twee leerkrachten – vertrek 

aan zwembad om 14.40 uur – aankomst op school tegen 14.55 uur 

Vrijdag – week 2 (periode van 20 maart tot 30 juni) 

Vertrek aan school om 08.20 uur – één klas – 25 personen – twee leerkrachten – vertrek aan 

zwembad om 10.10 uur – aankomst op school tegen 10.25 uur 

Vertrek aan school om 09.45 uur – twee klassen – 50-52 personen – twee leerkrachten – vertrek 

aan zwembad om 11.23 uur – aankomst op school tegen 11.38 uur 

Vertrek aan school om 09.45 uur – twee klassen – 50-52 personen – twee leerkrachten – vertrek 

aan zwembad om 11.23 uur – aankomst op school tegen 11.38 uur 

Vrijdag – week 2 (volledig schooljaar) 

Vertrek aan school om 12.50 uur – twee klassen – 50-52 personen – twee leerkrachten – vertrek 

aan zwembad om 14.40 uur – aankomt op school tegen 14.55 uur 

 

Futura Geluwe : 

Maandag : om 09.15 uur vertrek van school – om 10.55 uur terug naar school – 40 leerlingen + 

begeleiders – wekelijks 

Dinsdag : om 09.15 uur vertrek van school – om 10.55 uur terug naar school – 31 leerlingen + 

begeleiders – wekelijks 

Dinsdag : om 10.40 uur vertrek van school – om 12.15 uur terug naar school – 46 leerlingen + 

begeleiders – wekelijks 

Dinsdag : om 13.15 uur vertrek van school – om 15.10 uur terug naar school – 33 leerlingen + 

begeleiders – wekelijks 

Vrijdag : om 09.15 uur vertrek van school – om 10.55 uur terug naar school – 35 leerlingen + 

begeleiders – wekelijks 

Vrijdag : om 10.15 uur vertrek van school – om 12.15 uur terug naar school – 35 leerlingen + 

begeleiders – wekelijks 
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28. Samenwerkingsovereenkomst tussen de stad Wervik en de Intercommunale d'Etude en de 

Gestion (IEG) inzake schoolzwemmen en publiekszwemmen - goedkeuring. 

Toelichting : 

 

Het zwembad van Wervik sluit definitief zijn deuren op 31 december 2022.  Na afloop van het 

schooljaar 2021/2022 zal dit zwembad dan ook niet meer worden opengesteld voor schoolzwemmen. 

 

Er diende dan ook naar een oplossing te worden gezocht voor wat betreft het schoolzwemmen voor 

de leerlingen van de scholen uit Wervik-Geluwe, alsook voor wat betreft het gewone 

publiekszwemmen voor onze inwoners. 

 

Er werden besprekingen gevoerd met de Intercommunale d’Etude et de Gestion (IEG), die het 

zwembad van Komen uitbaat.  Dit heeft geleid tot een door de gemeenteraad goed te keuren 

overeenkomst. 

 

Rekening houdend met de hieraan verbonden kosten wordt door de heer Stefaan Volckaert, financieel 

directeur, het visum nr. 59/2022 dd. 8 juni 2022   verleend. 

 

BESLUIT, met 18 ja-stemmen en 5 onthoudingen : 

 

 

Ja-stemmen: 

Schepenen: Bercy Slegers, Geert Bossuyt, Lien Deblaere, Tom Durnez, Yves Obin 

Burgemeester: Youro Casier 

Raadleden: Cindy Vienne, Dominique Marecaux, Jens Ugille, Els Scheirlynck, Johan Deneut, Karlien 

Hoornaert, Yara Bogaert, Kristof Vandamme, Meinert Vanneste, Alexander Vantomme, Jari Denorme, 

Virginie Terrier. 

 

Onthoudingen: 

Voorzitter (waarnemend): Nele Leroy 

Raadsleden: Bert Verhaeghe, Nino D’Hellem, Robin Depoorter, Marc Kino 

 

Artikel 1 : 

 

Goedkeuring te verlenen aan de hiernavolgende overeenkomst en burgemeester Youro Casier en 

algemeen directeur Philippe Verraes te machtigen om deze te ondertekenen : 

 

SAMENWERKINGSOVEREENKOMST 

 

Tussen ondergetekenden : 

1) De stad Wervik, gevestigd te 8940 Wervik, Sint-Maartensplein 16, hier vertegenwoordigd 

door de heer Youro Casier, burgemeester en door de heer Philippe Verraes, algemeen 

directeur, 

2) De Intercommunale d’Etude en de Gestion, IEG, gevestigd te 7700 Moeskroen, Rue de la 

Solidarité 80, hier vertegenwoordigd door de heer Guy Brutsaert, algemeen directeur, en 

Michel Franceus, Voorzitter, 

 

WORDT UITEENGEZET HETGEEN VOLGT 

 

A. Voorafgaande verklaringen 
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Het college van burgemeester en schepenen van de stad Wervik besliste op 23/05/2022 principieel 

akkoord te gaan om in te gaan op het aanbod voor wat betreft het schoolzwemmen en het 

publiekszwemmen in het zwembad Aqualys in Komen-Waasten (Processiestraat 49 in Komen). 

Partijen wensen de modaliteiten die betrekking hebben op deze samenwerking verder te formaliseren 

door middel van deze samenwerkingsovereenkomst.  Hierna aangeduid als ‘de 

samenwerkingsovereenkomst’. 

 

WORDT OVEREENGEKOMEN HETGEEN VOLGT 

 

ARTIKEL 1 : AANBOD SCHOOLZWEMMEN + PUBLIEKSZWEMMEN 

 

Partijen gaan een samenwerking aan voor wat betreft het schoolzwemmen en het publiekszwemmen. 

 

Schoolzwemmen : 

De scholen uit Kruiseke en Wervik op het grondgebied van de stad Wervik krijgen een 

voorkeurregeling voor wat betreft het schoolzwemmen.  Dit wil zeggen dat de scholen die gevestigd 

zijn op het grondgebied van Kruiseke en Wervik gebruik kunnen maken van het zwembad “Aqualys” 

van de Intercommunale IEG, gelegen in de stad Komen-Waasten voor de organisatie van het 

schoolzwemmen.  Men krijgt hiervoor verschillende tijdsblokken ter beschikking.  De scholen uit 

Kruiseke en Wervik op het grondgebied van de stad Wervik kunnen hiervoor gebruik maken van het 

voorkeurstarief.  Dit betekent dat men per zwembeurt hetzelfde bedrag dient te betalen als de scholen 

van het grondgebied Komen-Waasten. 

 

In bijlage de uurregeling.  Deze kan elk schooljaar worden aangepast mits akkoord van alle partijen. 

 

Publiekszwemmen : 

In het kader van deze samenwerking zullen alle inwoners van Wervik op vertoon van hun 

identiteitskaart kunnen genieten van hetzelfde tarief als dit van de inwoners van de stad Komen-

Waasten, en dit gedurende de looptijd van deze samenwerkingsovereenkomst. 

 

ARTIKEL 2 : PRIJS EN BETALING 

 

De stad Wervik is bereid om in ruil voor voormelde dienstverlening inzake het schoolzwemmen en 

publiekszwemmen een jaarlijkse tussenkomst te voorzien van 35.000 euro ten voordele van de 

Intercommunale IEG.  De overeenkomst start op 01.09.2022 en loopt tot 31.08.2034.  De jaarlijkse 

tussenkomst zal elk jaar verhoogd worden met 2 %.  De Intercommunale IEG zal dit bedrag jaarlijks 

factureren op het einde van het schooljaar. 

 

ARTIKEL 3 : DUURTIJD 

 

Voormelde engagementen worden aangegaan voor een periode van 12 jaar.  Tijdens deze periode 

zullen voorgaande voorwaarden ongewijzigd blijven en kunnen beide partijen zich niet ontbinden aan 

deze overeenkomst.  Jaarlijks wordt de samenwerking geëvalueerd.  Hierbij worden de 

bezoekerscijfers van het schoolzwemmen en het publiekszwemmen besproken, alsook de invulling 

van het schoolzwemmen voor het volgende schooljaar.  Na het verstrijken van de periode van 12 jaar 

wordt voorzien in een evaluatie en wordt er beslist over een mogelijke verlenging van deze 

samenwerking. 

 

Bij langdurige sluitingsperiodes van het zwembad, die los staan van eventuele sluitingsperiodes voor 

het jaarlijks onderhoud van het zwembad, zal het door de stad Wervik jaarlijks te betalen bedrag 

proportioneel verminderd worden. 
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ARTIKEL 4 – START VAN DE OVEREENKOMST 

 

De samenwerkingsovereenkomst start vanaf 01.09.2022. 

 

ARTIKEL 5 – ALGEMEEN 

 

Deze overeenkomst werd opgesteld te Komen-Waasten op ………….  In zoveel exemplaren als er 

ondertekenende partijen zijn, waarbij iedere ondertekende partij verklaart één origineel exemplaar 

ontvangen te hebben. 

 

Artikel 2 : 

 

De hieraan verbonden kosten, zijnde een jaarlijkse tussenkomst, te voorzien voor de periode van 01 

september 2022 tot en met 31 augustus 2032. 

 

Artikel 3 : 

 

Financiering gebeurt via : 

 

GBBB – Overig beleid – exploitatie – vrije tijd 

 

6492 0000/0742-00 

2023 Periode 09/2022-08/2023 : €  35.000,00 

2024 Periode 09/2022-08/2024 : € 35.700,00 

2025 Periode 09/2022-08/2025 : € 36.414,00 

2026 Periode 09/2022-08/2026 : € 37.142,28 

 

Een aanpassing van het meerjarenplan is hierbij noodzakelijk. 

 

Regeling scholen Wervik en Kruiseke gedurende het schooljaar 2022-2023 

Maandag 

9 tot 9.45 uur – twee banen – 5 september tot 17 maart – Graankorrel Wervik en Graankorrel Kruiseke 

9.45 tot 10.30 uur – twee banen – gans het schooljaar – Graankorrel Wervik en Graankorrel Kruiseke 

(eerste trimester) 

9.30 tot 10.10 uur – klein bad – gans het schooljaar – Graankorrel Wervik 

14.15 tot 15 uur – twee banen aan een boord + helft klein bad – gans het schooljaar – Futura Wervik 

Dinsdag 

10.40 tot 11.25 uur – één baan + helft klein bad – 5 december tot 23 juni – Graankorrel Kruiseke 

13.10 tot 13.55 uur – twee banen + helft klein bad van 13.10 tot 13.30 uur) – 5 december tot 23 juni – 

Graankorrel Wervik 

Woensdag 

9 tot 9.45 uur – twee banen waarvan één aan een boord – gans het schooljaar – Graankorrel Wervik 

9.45 tot 10.30 uur – twee banen waarvan één aan een boord – gans het schooljaar – Futura Wervik 

10 tot 10.30 uur – helft klein bad – gans het schooljaar – Futura Wervik 

10.30 tot 11.15 uur – twee banen waarvan één aan een bod – 5 september tot 17 maart – Graankorrel 

Wervik en Kruiseke 

Donderdag 

9.45 tot 10.30 uur – drie banen waarvan twee aan een boord (slechts twee banen van 9.45 uur tot 

9.50 uur) – gans het schooljaar – Graankorrel Wervik en Kruiseke 

 

 

 

 



 

Gemeenteraad 28 juni 2022 Pagina 36 

 

 

29. Toekenning van investeringssubsidie voor aankoop turnmateriaal - goedkeuring. 

TOELICHTING 

 

De turnverenigingen Krachtig en Lenig Wervik vzw en Turnkring Geluwe vzw, ondertussen fusieclub 

We Gym Together vzw, hebben een brief overgemaakt aan de stad Wervik. 

 

In het subsidiedossier voor bovenlokale sportinfrastructuur werd een samenwerkingsverklaring 

opgenomen rond de investering voor turnmateriaal in de nieuwe turnhal in sportcentrum Ter Linde in 

Geluwe. Het ingediende dossier resulteerde in een subsidie van Sport Vlaanderen voor een bedrag 

van 598.197,23 euro. 

 

In de samenwerkingsverklaring voorziet de turnvereniging een tussenkomst van 10% (met een 

maximum van 22.000 euro) van de totale materiaalkost, waarbij de overige 90% wordt gefinancierd 

door de stad Wervik.  Dit zou dan gebeuren via een investeringssubsidie van de stad aan de 

turnverenigingen. De uitbetaling gebeurt na voorleggen van de (voorschot)facturen) door de 

turnvereniging.  

 

De turnvereniging wordt juridisch eigenaar van de turnmaterialen, waardoor de wetgeving op de 

overheidsopdrachten niet van toepassing is. 

 

Bijkomend voordeel voor de stad Wervik is dat de BTW op het aangekochte materiaal wordt 

uitgespaard in de investeringstoelage. 

 

In de offerte van Eurogym is ook een bedrag van 47.015 euro voorzien voor werkuren, voormontages, 

montages, …, transport.  Deze kosten worden voor 100% gedragen door de stad Wervik. 

 

Deze kosten zijn opgenomen in het algemene bouwprogramma voor de vernieuwbouw van sporthal 

Ter Linde en worden ten laste van genomen van de jaarbudgetrekening ACT-009 2210 3007/0742-00 

van het jaar 2023.  

 

Zo komen we tot een aangepast totaalbedrag in de offerte van Eurogym voor de turnmaterialen van 

241382,91 - 47.015,00 = 194.370,91 euro. 

 

Naar aanleiding van het advies  van de brandweer (brandbeveiliging blokken in de valkuil) is een extra 

offerte toegevoegd van de firma Textile Array Limited voor een bedrag van 6.090 Britse Pond. 

 

Gerekend aan de koers van 1 Brits Pond =1,20 Euro betekent dit een geraamd bedrag van 7.308 

euro. 

  

Op die manier komen we op een totale investeringskost voor materiaal van 201.678,90 euro, waarvan 

90% ten laste van de stad, zijnde 181.511,01 euro. 

 

Door de heer Stefaan Volckaert, financieel directeur, werd het visum 56/2022 verleend. 

 

BESLUIT, unaniem : 

 

Artikel 1 : 
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De gemeenteraad gaat akkoord met het voorzien van een investeringssubsidie voor de 

turnverenigingen voor de aankoop van turnmateriaal voor de nieuwe turnhal Ter Linde. 

 

De stad Wervik voorziet hiertoe 185.000 euro in het investeringsbudget van 2022 via de 

eerstvolgende aanpassing van het meerjarenplan 2020-2025. 

De turnverenigingen staan in voor een bedrag van 10% van het totaalbedrag, zijnde 20.167,89 

eventueel geplafonneerd tot een maximum van 22.000 euro. 

 

De kosten voor transport, voormontage, werkuren en verblijf techniekers en montage, geramd op 

47.015 euro excl. Btw of 56.088,15 euro worden ten laste genomen van het investeringsbudget van 

2023 op jaarbudgetrekening ACT-009 2210 3007/0742-00  

 

De Gemeenteraad neemt akte van het feit dat de turnvereniging We Gym Together vzw bevestigt dat 

het materiaal aangekocht met stadssubsidie op geen enkele manier zal geschonken of verkocht 

worden aan derden zonder goedkeuring van het stadsbestuur Wervik. 

Het aangekochte materiaal kan in het kader van evenementen georganiseerd door We Gym Together 

vzw tijdelijk verplaatst worden naar andere gebouwen op het grondgebied van de stad Wervik.   

 

 

30. Interpellatie ingediend door gemeenteraadslid Sanne Vantomme (N-VA) - afbraak 

zwembad. 

Door gemeenteraadslid Sanne Vantomme (N-VA) werd de volgende interpellatie ingediend : 

 

Afbraak zwembad 

 

Eind december is de definitieve sluiting van zwembad Ter Leie een feit.  Heeft het bestuur al 

onderzocht wat de erfgoedwaarde is van het gebouw ? 

 

Werd de vraag gesteld aan de cultuurraad of aan andere deskundigen ? 

 

De bevoegde schepen maakte eerder bekend dat het komt tot een afbraak. 

 

Al wekenlang is er op de sociale media Facebook hierover heel wat te doen, op initiatief van Frederik 

Cnockaert, zoon van wijlen de ontwerper. 

 

Hij startte zelfs met een petitie om de afbraak te voorkomen. 

 

Is er al een raming van wat de slopingswerken effectief gaan kosten ? 

 

Naar verluidt moeten beton en ijzer worden gescheiden, gaat dat zorgen voor een extra kost ? 

 

Is ondertussen ook al onderzocht of na de afbraak de grond zal moeten worden gesaneerd wat 

ongetwijfeld veel geld zou kosten ? 

 

Wordt eventueel overwogen om het gebouw nog een tijdlang te laten staan en in de kuip fuiven of 

optredens te laten organiseren ? 

 

Voorbeelden hiervan zijn er bijvoorbeeld in Kortrijk waar de jeugd kon fuiven op een unieke locatie. 

 

In Wilrijk werd het te sluiten bad zelfs een aantal dagen opengesteld voor viervoeters. 

 

En tenslotte : is de schepen bereid tot een gesprek met Frederik Cnockaert ? 
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Sanne Vantomme 

N-VA fractieleider 

 

 

 

 

31. Interpellatie ingediend door gemeenteraadslid Sanne Vantomme (N-VA) - werkbladen 

technische dienst. 

Door gemeenteraadslid Sanne Vantomme (N-VA) werd de volgende interpellatie ingediend : 

 

Werkbladen technische dienst : 

 

Een week geleden vond ik eens de tijd om wat mails op te kuisen. 

 

Ik stootte daar op meldingen die ik vijf jaar geleden deed van verzakkingen op ons openbaar domein. 

 

In de Klijtbosstraat thv nr. 7 en 15 zijn verzakkingen die bij regenweer zorgen voor grote plassen. 

 

Dit meldde ik in 2017 aan het bestuur na verzuchtingen van de respectievelijke bewoners. 

 

Groot was mijn verbazing toen ik vaststelde dat er na 5 jaar nog geen schot in de zaak komt. 

 

Toen ik deze melding deed werd er me meegedeeld dat deze werken zouden uitgegeven worden aan 

externen en dat er gewerkt werd aan het opstellen van raamcontracten. 

 

Bij navraag staan er bij de technische dienst een zeshonderdtal werkbladen open. 

 

Wat is er aan de hand bij de technische dienst ? 

 

Is er onderbevolking bij de uitvoerende dienst ? 

 

Wat gaan jullie daaraan doen ? 

 

Komt er op korte termijn een oplossing voor de zeshonderd werkbladen die openstaan ? 

 

Hoe groter het personeelsbestand in het stadhuis hoe kleiner het personeelsbestand in de 

uitvoerende diensten.  Is dit logisch ? 

 

Sanne Vantomme 

N-VA Fractieleider 

 

 

 

32. Interpellatie ingediend door gemeenteraadslid Sanne Vantomme (N-VA) - Nieuwe 

meerderheid, nieuwe plannen? 

Door gemeenteraadslid Sanne Vantomme (N-VA) werd op 24 juni 2022 de volgende interpellatie 

ingediend: 

 

Nieuwe meerderheid, nieuwe plannen? 
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Een twee tal maand geleden wisselden de socialisten van Vooruit Wervik-Geluwe van partner in het 

bestuur van de tabaksstad. 

We weten dat de CD&V de meerjarenplanning een aantal jaren geleden goedkeurde. De vraag is 

evenwel of de nieuwe partner hun accenten gaat kunnen leggen op het beleid die nu al voor een heel 

stuk uitgestippeld is. 

Als N-VA fractie hebben we een aantal vragen op actuele en minder actuele dossiers. Met veel 

genoegen stellen we deze stuk voor stuk op de gemeenteraad. 

 

 

Vredestraat 

 

- Een tijdje geleden starten de werken in de Vredestraat, we weten dat de CD&V fractie heel 

wat vragen, bemerkingen en bedenkingen hadden op dit dossier. Nu jullie de kans hebben, 

worden deze plannen alsnog bijgestuurd? 

 

Landbouwwegen 

 

- Een ander heikel punt was de Komerenstraat war er een traktorsluis geïnstalleerd werd. Jullie 

verdedigden dan onze landbouwers die aan thuisverkoop doen. Wordt deze traktorsluis 

opnieuw afgeschaft? 

 

Fietssuggestiestrook 

 

- Al jaren zijn jullie vragende partij om fietssuggestiestroken aan te leggen in de 

Magerheidstraat. Het dossier is pas opgestart en het zal wellicht nog een aantal jaar duren 

vooraleer dit dossier op het veld operationeel wordt. Komt er nu vervroegd een 

fietssuggestiestrook voor de vele fietsers? 

 

Mug-heli 

 

- Jullie zijn net als wij vragende partij voor het financieren van de MUG-heli. Zolang N-VA in de 

vorige legislatuur deel uitmaakte van de meerderheid werd dit ondersteund. Komt er opnieuw 

steun voor deze dienst die vele levens redt in onze provincie? 

 

Markt 

 

- CD&V was vragende partij om de wekelijkse markt in de centrumstraten te organiseren. Wordt 

de markt nu her georiënteerd in de handelsas? 

We vernemen dat er al heel wat marktkramers niet meer of niet meer wekelijks afkomen naar 

markt. 

Hoeveel marktkramers zijn we nu al kwijtgespeeld sedert de werken op de Steenakker? 

Hoeveel zegden er hun abonnement op? 

Hoeveel lieten hun abonnement niet meer verlengen of komen gewoonweg niet meer af? 

Wat gaan we doen om nieuwe marktkramers aan te trekken? 

 

Fietsstraten 

 

- Jullie vonden, net als wij, dat het fietsplan te vergaand ging. Wordt de zone van de fietsstraten 

nu ingekort? Graag jullie visie. 

 

Ontharden en vergroenen 
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- Collega Kristof Vandamme kwam enkele gemeenteraden geleden tussen over het dossier 

Westmolenstraat. Hij vond terecht dat we de know-how in huis hadden om het plein door onze 

diensten te laten opbreken en her aan te leggen. Dit zou heel kostenbesparend zijn. Gaan 

onze eigen diensten dit nu doen? 

 

De Steenakker 

 

- Ik herinner me nog levendig de discussie over ‘De Steenakker’ tijdens de gemeenteraad. 

CD&V vond net als N-VA dat er te weinig parkeerplaatsen voorzien werden in het dossier. Nu 

jullie aan zet zijn, in een nieuwe meerderheid, zou ik het logisch vinden dat het dossier alsnog 

aangepast wordt. Komen er nu meer plaatsen op ‘De Steenakker’? 

 

Bewonerskaarten 

 

- Al van in de vorige legislatuur vroeg CD&V om bewonerskaarten in te voeren. Nu jullie de 

kans hebben om deze te implementeren gaan deze er wellicht komen? 

Wij zijn geen minnaar van parkeerkaarten, omdat deze in veel gevallen teken geven van valse 

hoop. Graag jullie visie. 

 

Financiën 

 

- Verschillende keren kwam mijn gewezen collega Ingelbeen tussen over de financiën die over 

middellange termijn ontoereikend gaan zijn. 

Op vele gemeenteraden gaf hij deskundig zijn visie als financieel expert. Wat gaan jullie doen, 

en welke stappen gaan jullie zetten om het tij te doen keren? 

 

Kunstgrasvelden 

 

- In de aanloop naar de vorige verkiezingen werd door verschillende partijen de belofte 

gemaakt dat er kunstgrasvelden zouden komen voor de voetbalclubs op ons grondgebied. Op 

vandaag hebben we de indruk dat deze velden nog niet voor binnenkort lijken te zijn. 

Onze fractie is alleszins een grote voorstander van deze kunstgrasvelden. Dit biedt een groot 

comfort voor onze sportievelingen. Dit zowel op vlak van blessures als op vlak van het hele 

jaar op mooie velden te kunnen spelen. 

Als vertegenwoordiger bezoek ik onder andere sportclubs in West-Vlaanderen. Ik heb de 

indruk dat wij als stad wat achterop hinken. In vele clubs is dit reeds jaren aanwezig. 

 

Graag had ik dan ook een stand van zaken gekregen omtrent dit dossier. We hebben 

opgevangen dat er geen keuze gemaakt werd om te starten met 1 club. Waar alles in 1 keer 

zou geplaatst worden voor de 3 clubs. Klopt dit? Zou het niet zonde zijn om dit op te schuiven 

enkel en alleen om geen clubs voor te trekken? Ik ben ervan overtuigd dat er een keuze zou 

kunnen gemaakt worden op basis van objectieve criteria. Als de andere clubs dan een 

concrete datum krijgen wanneer dit ook bij hen in orde komt vermoeden we dat de clubs hier 

begrip zouden voor hebben. 

 

Jaagpad-Leiekaai 

 

- Als bewoner van 1 van de appartementen aan de Leiekaai word ik dagelijks geconfronteerd 

met de erbarmelijke staat van de kasseien langs de Leie. Fietsers stappen soms zelfs af 

omdat het zo moeilijk fietsen is op bepaalde plaatsen. Bij regen wordt een gedeelte van de 

parking omgetoverd tot een zwembad. Dit kan toch niet de bedoeling zijn. Een doorn in het 

oog als we zien hoe mooi de andere stukken langs de Leie aangelegd werden in onze stad. 
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We vernamen van de CD&V fractie enkele gemeenteraden geleden dat ook jullie de toestand 

onhoudbaar vinden. Daarom richt ik mij graag tot jullie. Aan deze kant van de tafel kunnen we 

zelf niet veel doen. Nu jullie aan het stuur  zitten ben ik ervan overtuigd dat dit snel kan 

aangepakt worden. 

 

Dode Leie-arm 

 

- Jullie braken op één van de vorige gemeenteraden terecht een lans omdat de dode Leie-arm 

al jaren niet meer uitgebaggerd wordt. 

Bij laag water komt het slib boven wat niet altijd een gezellige geur afgeeft bij warm weer. Ook 

door het niet tijdig baggeren werd er in het verleden al meermaals botulisme vastgesteld bij 

dieren. We weten dat dit geen stedelijke bevoegdheid is maar wat gaan jullie eraan doen? 

 

Alvast bedankt voor de verhelderende antwoorden op onze vragen, verzuchtingen en 

bekommernissen. 

 

Voor N-VA Wervik,  

Sanne Vantomme 

Jari Denorme 

Virginie Terrier 

 

 

 

33. Interpellatie ingediend door gemeenteraadslid Bert Verhaeghe (stadslijst) - Nog geen 

(aangepast) meerjarenplan? 

Door gemeenteraadslid Bert Verhaeghe (stadslijst) werd op 24 juni 2022 de volgende interpellatie 

ingediend: 

 

Nog geen (aangepast) meerjarenplan? 

 

Beste collega’s, 

 

Na goedkeuring van de jaarrekening volgt normaal elk jaar op korte termijn (de volgende maand) een 

aanpassing van het meerjarenplan. Dit om het meerjarenplan aan te passen aan de financiële realiteit 

die blijkt uit de jaarrekening. Zo kan er voor de tweede jaarhelft gewerkt worden met een realistische 

up-to-date budget en meerjarenplan. 

 

Dit was de laatste jaren altijd zo, 

Bv. In 2020 jaarrekening (2019) goedgekeurd op gemeenteraad van 5 mei 2020 

  Aanpassing meerjarenplan op 30 juni 2020 

 In 2021 jaarrekening (2020) goedgekeurd op gemeenteraad van 4 mei 2021 

  Aanpassing meerjarenplan op 1 juni 2021 

 

Wat in coronatijden lukt met de vorige meerderheid, lukt de nieuwe meerderheid niet. Het is blijkbaar 

moeilijker om beleid te voeren, dan om een coalitiepartner en mensen af te voeren. 

 

Nochtans is men – volgens eigen verklaringen – al sinds november 2021 bezig met de nieuwe 

meerderheid te vormen, achter onze rug. Men zou enkel kunnen hopen en veronderstellen dat het 

daarbij ook eens over inhoud is gegaan (daar ging het toch over…?) en niet enkel over het behoud en 

verdeling van de postjes… 
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We zijn in elk geval heel benieuwd naar die ‘inhoud’. We horen en zien daar tot op vandaag helemaal 

niets van. We zien enkel op verschillende domeinen de verdere opvolging en uitvoering van reeds 

beslist en/of voorbereid beleid. 

 

We hopen dit ook terug te zien in het aangepaste meerjarenplan die er uiteindelijk maar tegen eind 

september 2022 zal zijn (blijkbaar ook geen gemeenteraad begin september, men geeft zichzelf nu 

nog eens drie maanden extra tijd), met o.a. een skatepark voor de jeugd in Geluwe, kunstgrasvelden 

voor onze voetbalclubs, de ontwikkeling van Oosthove als groen stadspark aan de Leie, aanleg van 

nieuwe speelpleintjes, vergroenen van de stad met o.a. het concrete onthardingsdossier van het 

Westmolenplein, verdere investeringen in fietsveiligheid aan en op de weg naar school met o.a. een 

veilige verbinding tussen Geluwe en Ter Hand,… 

 

Benieuwd of de dossiers die CD&V de voorbije jaren vervroegd zou uitvoeren daar ook een plaats in 

krijgen, zoals bv. de heraanleg van de Leiekaai. 

 

Dit alles tegen de achtergrond van een financiële schok door de energiecrisis en inflatie. In dat 

verband en afsluitend enkele vragen: 

 

- Wat is de verwachte stijging van de personeelskosten in 2022 (in percentage en in absolute 

cijfers) 

- Wat zijn de geschatte meeruitgaven op vlak van energiekosten in 2022 (in percentage en in 

absolute cijfers)? 

- Wat is de impact van de stijging van de bouwkosten op de investeringen: zoals GC Geluwe, 

Ter Linde, Oosthove,… Met welke stijging wordt rekening gehouden voor lopende projecten 

en worden er projecten in vraag gesteld? 

 

Wij kijken alvast uit naar het aangepaste meerjarenplan. 

 

Om de Amerikaanse president Joe Biden te citeren: ‘Don’t tell me what you value, show me your 

budget, and I’ll tell you what you value.’ 

 

Bert Verhaeghe 

Stadslijst Open Vld – Groen – Positief Project 

 

 

 

34. Interpellatie ingediend door gemeenteraadslid Bert Verhaeghe (Stadslijst) - Wervik 

Zomerkermis 2022, met kermis in het centrum. 

Door gemeenteraadslid Bert Verhaeghe (stadslijst) werd op 24 juni 2022 de volgende interpellatie 

ingediend: 

 

Wervik Zomerkermis 2022, met kermis in het centrum 

 

De zomer staat voor de deur: tijd voor een deugddoende vakantie en ook de Wervikse zomerkermis 

komt er dan snel aan. Op vrijdag 19 augustus 2022 start het kermisweekend met een veelbelovend en 

ongetwijfeld weer spetterend rock op het Plein. 

 

Op dezelfde datum gaan ook de kermisattracties zelf open, waarna de kermis de dag erna – al dan 

niet met een beetje hoofdpijn – officieel geopend wordt, samen met de kinderen. 

 

De Stadslijst is voor een kermis in het centrum, op de parking van Oosthove met uitbreiding langs 

de Leieboorden. Wij steunen daarbij de vraag van Unizo Wervik-Geluwe, die in een brief ook vraagt 
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om de kermis op Oosthove en aan de Leieboorden te organiseren. Zij maken hier in hun brief aan het 

College van Burgemeester en Schepenen een breekpunt van. 

 

Zonder kermis in het centrum is er bij de handelaars weinig enthousiasme en bereidheid om deel te 

nemen aan de koopzondag en de braderie op Zotte Maandag. Zonder koopzondag en/of braderie op 

Zotte Maandag zou er eigenlijk van een volwaardig kermisweekend geen sprake zijn. 

De handelaars merken trouwens op dat zijn over de koopzondag en de braderie nog maar weinig to 

geen informatie mochten ontvangen. Ook de mensen van de tuningcars die op zondag mee het 

centrum vullen en volk op de been brengen, hebben tot op vandaag niets vernomen van de stad. 

We zijn nog geen twee maanden van de zomerkermis… 

 

We hebben de organisatie van de kermis in de Emiel Gellyncklaan een kans gegeven met de 

lentekermis. Laten we eerlijk zijn: er was minder volk, veel minder sfeer en er is geen enkele 

meerwaarde voor de wisselwerking met het centrum. Werd hiervan een evaluatie gemaakt door de 

bevoegde schepen en haar diensten? 

 

Onze evaluatie is alleszins duidelijk: de kermis in de Emiel Gellyncklaan is niet voor herhaling vatbaar. 

We hebben dit geprobeerd, maar was geen succes. 

 

De kermis hoort thuis in het centrum van de stad en moet op Oosthove en langs de Leieboorden 

georganiseerd worden. Voor onze foorkramers, voor onze inwoners en onze kinderen, voor onze 

handelaars. 

 

Praktische bezwaren om dit op Oosthove en langs de Leieboorden te organiseren, overtuigen niet. 

Ook de markt moet deels op de Vrijdagmarkt georganiseerd worden omdat dit niet zou kunnen op 

Oosthove. Achteraf bleek dit wel mogelijk. 

Als men wil, zijn er altijd oplossingen. Ook voor de kermisattracties moet dit mogelijk zijn, desnoods 

door het maken van enkele keuzes. 

 

Onze keuze is alvast duidelijk: een kermis in het centrum, op Oosthove en langs de Leieboorden. 

Misschien wel de mooiste en gezelligste locatie om onze kermis te organiseren. 

 

Wij vragen alleszins aan de bevoegde schepen om zo snel mogelijk samen te zitten met alle actoren 

van het kermisweekend, ook met de handelaars, om er een volwaardige en bruisende zomerkermis 

2022 van te maken. 

 

Bert Verhaeghe 

Stadslijst Open Vld – Groen – Positief Project. 

 

 

 

35. Interpellatie ingediend door gemeenteraadsleden Ann Degroote en Robin Depoorter 

(Stadslijst) - Aankoop pick-up 4x4 voor ongediertebestrijding. 

Door gemeenteraadsleden Ann Degroote en Robin Depoorter (stadslijst) werd op 24 juni 2022 de 

volgende interpellatie ingediend: 

 

aankoop pick-up 4x4 voor ongediertebestrijding 

 

Beste raadsleden, 

 

De rattenbestrijding wordt door de provincie heel goed opgevolgd. Voor Wervik is dit regio 

Zuidwesthoek. Jaarlijks komen de schepenen en rattenbestrijders van de regio samen om het voorbije 
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jaar te overlopen en te bespreken hoeveel muskusratten en bruine ratten er werden gevangen. Er 

worden opleidingen gegeven voor de rattenbestrijders en er wordt aan fuiken, kledij en andere 

materialen voorzien voor het vangen van de ratten. 

 

Op het college van 23 mei konden we lezen dat er over zal gegaan worden tot de aankoop van een 

nieuwe terreinwagen type ‘pick-up 4x4’ voor ongediertebestrijding. Het geraamde bedrag hiervoor 

bedraagt 35.000 euro. 

 

Ik kon echter niet uitmaken of jullie kiezen voor een milieuvriendelijk type voertuig zijnde elektrisch of 

hybride of een ander milieuvriendelijk type. Nu nog een voertuig met verbrandingsmotor aankopen lijkt 

me weinig toekomstgericht. 

 

Het huidig voertuig dat hiervoor wordt gebruikt is van bouwjaar 2015. Na 10 jaar of na 100.000 km kan 

er voor de aankoop van een nieuw voertuig toelage gekregen worden via de provincie. Dit gebeurde 

reeds in het verleden. 

 

Heeft het voertuig al 100.000 km?  

 

Werd de toelage aangevraagd bij de provincie en zo ja, kregen jullie reeds bevestiging dat jullie deze 

zullen ontvangen en zo ja, hoeveel bedraagt deze? 

 

In deze moeilijke financiële tijden is het belangrijk om zeker alle subsidies en toelages die we kunnen 

krijgen aan te vragen. Ik hoop dan ook dat in deze is gebeurd. 

 

Ann Degroote 

Robin Depoorter 

Stadslijst Open Vld – Groen – Positief Project 

 

 

 

36. Vragen, antwoorden en mededelingen. 

Vraag ingediend door gemeenteraadslid Bert Verhaeghe (Stadslijst) – Stand van zaken 

woonplan? 

 

De bevolking in onze stad groeit. Op 1 januari 2022 hadden we de kaap van de 19.000 inwoners 

overschreden. Dit is een goede zaak. 

Onze bevolking verandert ook, met heel wat nieuwkomers (waarmee we beter aan de slag moeten, 

met een ernstig integratiebeleid), jonge en oudere alleenstaanden en alleenstaande ouders. 

 

Om die groei en verandering in goede banen te leiden, waren we begin dit jaar – samen met Leiedal – 

gestart met de opmaak van een woonplan. Een ontwerp van dat woonplan lag klaar en we zouden 

hiermee in debat gaan met onze inwoners tijdens het weekend van 9 en 10 juli in Geluwe en Wervik. 

 

De groeiende en veranderende bevolking stelt ons voor uitdagingen op vlak van wonen. Kwaliteit 

moet daarbij kernwoord zijn: leefbaar en kwaliteitsvol wonen in een groene omgeving. Op vlak van 

leefbaarheid en kwaliteit van wonen waren we bezig om het conformiteitsattest voor huurwoningen 

verplicht te maken. Stapsgewijs bij elke nieuwe inhuurname, te beginnen met de oudste woningen. 

We investeerden ook in een aangename woonomgeving, met mooie pleinen, groene ruimtes en 

nieuwe speelplekken. We hopen dat dit woonbeleid wordt verdergezet, met focus op leefbare buurten. 

 

Daarbij moeten we niet per se nieuwe ruimte aansnijden, maar in eerste instantie kijken om 

ongebruikte en verlaten gebouwen en gronden een nieuw leven te geven. Die bieden een mooie kans 
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om te ontharden (cf. site Berkenhof), slim te verdichten (reconversie jongensschool Geluwe) en extra 

groene ruimtes te maken in de stad. 

 

Om dit te stroomlijnen was het woonplan in volle opmaak en gingen we hiermee naar onze inwoners. 

Hoe en waar willen en kunnen onze inwoners wonen in 2030-2035? 

Vlaanderen gekoppeld zijn voor ons lokaal woonbeleid. 

 

Daarom een aantal vragen: 

- Wat is de stand van zaken van het woonplan? Word hiermee verder gedaan? 

- Wat is de verdere timing en wanneer kan hierover teruggekoppeld worden met de 

gemeenteraad en met onze inwoners? 

- Wordt werk gemaakt van de invoering van een verplicht conformiteitsattest voor 

huurwoningen? 

Wanneer kan dit op de gemeenteraad gebracht worden? 

- In de rand hiervan: wat is de stand van zaken mbt de reconversie van de jongensschool in 

Geluwe? Wordt er gebruik gemaakt van deze gebouwen tijdens deze zomer, met bv. een 

zomerbar? Worden samen met Leiedal nog kandidaat bouwers-bewoners gezocht? Wanneer 

volgt hierover meer informatie en communicatie? Hoe wordt de gemeenteraad, de gecoro en 

de begeleidingscommissie verder betrokken in dit dossier? 

Alvast bedankt voor uw antwoorden. 

Bert Verhaeghe 

Stadslijst Open Vld – Groen – Positief Project 

 

 

Vraag ingediend door gemeenteraadslid Bert Verhaeghe (Stadslijst) – vandalisme in de 

stationsbuurt – een meer kordate aanpak van (drugs)criminaliteit en vandalisme. 

 

Vorige week kreeg ik, samen met enkele andere collega’s, melding van vandallisme aan het station in 

Wervik. Blijkbaar werden de nieuwe led-verlichtingsarmaturen van het plafond gesleurd. Daardoor was 

ook één van de aansluitpunten aanraakbar, met risico op elektrocutie. De melder heeft ook de NMBS 

van deze feiten ingelicht. 

 

Het is uiteraard niet de eerste keer dat het station en de stationsbuurt het decor is voor vandalisme en 

criminele feiten. Iedereen in Wervik weet dat de omgeving van het station (het station zelf, de 

Stationstraat en de Emiel Gellyncklaan, met het jaagpad) een plaats is van onfrisse praktijken en voor 

drugsgebruik en drugs dealen. Auto’s die naast elkaar komen staan op de parking in de Gellyncklaan, 

ruitjes open, even ‘Wheelen en dealen’ en weer weg… En het is niet om Panini-stickers uit te 

wisselen… 

 

Fietsdiefstallen zijn er een gekend, jarenlang fenomeen. En het is ook al gebeurd dat onze jongeren 

lastig gevallen worden door anderen als ze naar het station komen of terug naar huis gaan, incl. 

slagen en verwondingen. 

 

Het wordt tijd dat het wat gelaten en slappe veiligheidsbeleid in onze stad, plaats maakt voor een 

kordate aanpak van drugsfeiten, vandalisme en overlastfenomenen. 

 

Dit begint met onder meer aanwezige en zichtbare aanwezigheid van de politie op de gekende 

hotspots, o.a. in de stationsomgeving (Stationsstraat – Emiel Gellyncklaan).  Met een zero-

tolerance-beleid ten aanzien van vandalisme en drugsfeiten (naar het voorbeeld van o.a. Mechelen) 

en een VIP-aanpak zoals bij de politiezone Westkust. VIP staat voor Very Irritating Police: de 

politiemensen halen overlastplegers / usual suspects uit de anonimiteit door controles, identificatie en 

permanent toezicht op risicoplaatsen. 
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Dit is de veiligheidsaanpak die werkt. Dit is het kordate veiligheidsbeleid dat ook hier nodig is. 

 

U moet hier als burgemeester, verantwoordelijke voor de politie en het veiligheidsbeleid, op 

aandringen bij de korpschef en het politiecollege. 

 

Ook de blijvende inzet van veiligheidscamera’s is belangrijk, als noodzakelijke hulpmiddel voor de 

politie met een ontradend effect en bewijsmiddel bij feiten. 

 

In dat verband nog enkele vragen: 

- Zijn er cijfers bekend van meldingen en PV’s aan het station voor het jaar 2021? 

- Erkent u dat de stationsomgeving een hotspot is voor vandalisme en drugsfeiten? 

- Is er voldoende, efficiënte camerabewaking aan het station aanwezig die het mogelijk maakt 

feiten vast te stellen en daders te identificeren?  

- Is het mogelijk om een (mobiele) camera te plaatsen met zicht op de Emiel Gellyncklaan en 

het jaagpad om de veiligheid te verhogen? 

Dank voor uw antwoorden. 

Bert Verhaeghe 

Stadslijst Open Vld – Groen – Positief Project 

 

 

Vraag ingediend door gemeenteraadslid Bert Verhaeghe (Stadslijst) – Wervik nog deelnemer 

aan wetenschappelijk onderzoek luchtreinigers in de klas? 

 

De stad Wervik besliste om deel te nemen aan het wetenschappelijk project luchtreiniging in klassen, 

een bouwfysich-virologisch onderzoek naar het effect van luchtreiniging, in klaslokalen onder 

leiding van prof. Dr. Ir. Bert Blocken (Tu Eindhoven – KU Leuven), dr. Ir. Leen Peeters (Th!nk) en 

prof. Dr. Marc Van Ranst (KU Leuven). 

 

Op het college van 11 april 2022 werd beslist om hiervoor de nodige toestellen aan te kopen, om die 

te installeren in een aantal proefklassen in de verschillende scholen in Wervik, Geluwe en Kruiseke. 

De bedoeling is om het aantal besmettingen te registreren in een klas met luchtreiniger en een 

proefklas zonder luchtreiniger. 

 

Dit wetenschappelijk onderzoek blijft heel relevant, gelet op de stijgende coronacijfers en het belang 

om kinderen gezond op school te houden. 

 

De luchtreinigers bewijzen ondertussen hun waarde. Door een luchtreiniger in de klas vermindert het 

coronarisico fors. Er is toto twaalf keer minder risico op besmetting in de klas als er een 

luchtreiniger is. Dat blijkt uit de eerste onderzoeksresultaten van de wetenschappers. De 

luchtreinigers halen behalve aerosolen ook fijn stof uit de lucht, wat de algemene gezondheid van de 

kinderen en leerkrachten ten goede komt. 

 

Mij vragen hierover: 

- Werden de luchtreinigers ondertussen aangekocht, cf. de beslissing van het College van 

Burgemeester en Schepenen van 11 april 2022? Hoeveel luchtreinigers werden aangekocht? 

- Werden de luchtreinigers ondertussen geïnstalleerd in de klassen? Of voor wanneer is dit 

voorzien? 

We hopen alvast dat Wervik een partner blijft binnen dit belangrijk, wetenschappelijk project en dat de 

Vlaamse overheid overtuigt kan worden om een filter in elke Vlaamse klas te installeren. Onze 

deelname kan hieraan bijdragen, om elk kind gezond in de klas te houden (ook bij stijgende 

coronacijfers). 

 

Bert Verhaeghe 
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Stadslijst Open Vld – Groen – Positief Project 

 

Vraag ingediend door gemeenteraadslid Robin Depoorter (Stadslijst) – Oekraïense 

vluchtelingen 

 

24 februari 2022 staat in ons geheugen gegrift als de dag waarop de Europese vrijheidswaarden op 

haar grondvesten daverden. De westerse wereld ontwaakte in een ware oorlog. Deze gruwelijke 

oorlog zorgde ervoor dat veel onschuldige mensen halsoverkop hun huis moesten verlaten. Mede 

door ons collectief gedrag hebben we deze mensen goed kunnen opvangen. Maar het is niet omdat 

Charkov en Marioepol niet meer dagelijks op tv komen dat de problemen nu verdwenen zijn. Het is 

belangrijk om de stand van zaken van de aanwezige vluchtelingen goed op te volgen. 

 

Concreet heb ik volgende vragen: 

- Hoeveel Oekraïense vluchtelingen verblijven er vandaag in onze stad? 

- Waar verblijven zij momenteel? In privéwoningen, woningen van de stad, bij familie etc. 

- Welke maatregelen nemen de stadsdiensten om deze mensen te helpen naar de 

arbeidsmarkt, administratie, taalvaardigheid etc. toe? 

- Hoe verloopt het buddysysteem dat werd opgezet door de stad? 

Alvast bedankt voor jullie antwoorden op de hierboven vermelde vragen. 

 

Robin Depoorter 

Stadslijst Open Vld – Groen – Positief Project 

 

Vraag ingediend door gemeenteraadslid Sanne Vantomme (N-VA) – verzakkingen Komenstraat 

 

In de Komenstraat zijn er tussen de toegang naar de parking van supermarkt Aldi en de 

verkeerslichten twee verzakkingen in het midden van de rijbaan. De diepste en grootste verzakking 

situeert zich aan de toegang parking Aldi. Het probleem doet zich daar al maandenlang voor  en de 

verzakking wordt groter en dieper. 

Gevaarlijk voor wie zich daar niet aan de snelheid houdt en vooral gevaarlijk wanneer er na hevige 

regen plassen staan. Het zou jammer zijn dat iemand door die verzakking de controle over het stuur 

verliest en een ongeval veroorzaakt. Ter hoogte van het huisnummer 43 is er sedert enkele maanden 

een kleinere verzakking, minder diep en minder groot dan aan toegang Aldi. 

 

De Komenstraat is een gewestweg, de N515. Vermits de situatie al maandenlang bestaande is, 

veronderstel ik dat het lokaal bestuur op de hoogte is van deze onveilige situatie en dit is gemeld aan 

de wegbeheerder, het Agentschap Wegen en Verkeer. 

 

Vantomme Sanne 

N-VA fractieleider 

 

Vraag ingediend door gemeenteraadslid Sanne Vantomme (N-VA) – Opgebroken oprit 

parkbegraafplaats 

 

Vooraan de oprit naar de toegang van de parkbegraafplaats is er aan de straatkant al maandenlang 

een put ten gevolge van herstellingswerken. 

Gelukkig naar de veiligheid toe staan er rondom hekkens. De situatie is geen zicht op een plaats waar 

veel volk voorbijkomt. 

Niet alleen naar de parkbegraafplaats maar ook naar het eiland de Balokken. 

De berg materialen is gestapeld naast de put. Deze situatie is zeker al sedert maart zo. 

Om welke reden wordt dat daar niet afgewerkt of is men het vergeten? 

 

Vantomme Sanne 
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Fractieleider N-VA 

 

Vraag ingediend door gemeenteraadslid Sanne Vantomme (N-VA) – Kampeerterrein de 

Balokken 

 

De installatie van het nieuwe betaal- en reservatiesysteem voor ons kampeerautoterrein op De 

Balokken liet heel lang op zich wachten. 

Al begin vorig jaar was er hiervan sprake. 

Het systeem werd besteld bij een firma uit Hasselt die gespecialiseerd is in parkeer- en 

toegangscontrolesystemen. 

Tot onze grote verbazing is het nieuw systeem al een paar maanden buiten gebruik en betaalt 

iedereen dus zoals vroeger met muntstukken 

Hoe komt het dat een herstelling uitblijft? 

Hopelijk valt dit nog onder garantie en zorgt het niet voor extra kosten. 

Ik verwijs hierbij naar een artikel van eind januari vorig jaar in De Krant van West-Vlaanderen van een 

gerespecteerd journalist. 

 

Vantomme Sanne 

N-VA fractieleider 

 

Vraag ingediend door gemeenteraadslid Sanne Vantomme (N-VA) – Jachthaven Wervik 

 

Groot is mijn verbazing om vast te stellen dat aan de jachthaven op de oude leie twee borden volledig 

in het Frans wijzen op een verbod tot het betreden van de pontons en de vraag om honden aan de 

leiband te houden. Waarschijnlijk zijn die twee borden geplaatst door de eigenaars van die boten. 

Eigenaars uit vermoedelijk Frankrijk. Wervik s een Vlaamse stad en dergelijke Franstalige borden 

kunnen niet worden getolereerd. Is de stad hiervan op de hoogte? Indien niet, dan vragen we om die 

borden zo snel mogelijk te laten verwijderen. Is het mogelijk in de toekomst het toezicht op de 

jachthaven te verhogen zodat dergelijke toestanden zich niet meer voordoen. 

 

Bovendien wil ik ook wijzen op de erg vuile toestanden van enkele boten die daar liggen. Gewezen 

schepen Belinda Beauprez klaagde deze toestand aan op de gemeenteraad van oktober 2020. Ik heb 

de indruk dat er sindsdien maar heel weinig is veranderd. Wat zal er worden ondernomen naar de 

eigenaars van die toch wel er vuile boten toe want het is echt geen zicht. 

De uitstraling van onze jachthaven verdient beter. Veel beter. Tijdens het betoog van gewezen college 

Beauprez werd gezegd dat de concessie van de jachthaven verliep in 2021 of 2022. Hoever staat het 

nu met de vernieuwing. 

 

Sanne Vantomme 

Fractieleider N-VA 

 

 

37. Subsidieaanvraag intergemeentelijke samenwerking "kwalitatief wonen in de grensstreek" 

- goedkeuring 

VOORWERP 

 

In het kader van de bijkomende taken die opgenomen worden door de intergemeentelijke 

samenwerking en de bijhorende subsidiëring wordt aan de gemeenteraad gevraagd voor het opvolgen 

van de volgende opdrachten: 

• Een verordening vaststellen en toepassen waarbij het conformiteitsattest verplicht wordt 

gesteld in bepaalde situaties (bv. bij herverhuur); 
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• Samenwerken met het Vredegerecht en de deurwaarder in het kader van de gerechtelijke 

uithuiszetting; 

 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd de opdracht inzake de samenwerking met het Vredegerecht en 

de deurwaarder te herbevestigen  

 

De verordening vaststellen en het toepassen van het conformiteitsattest zal worden opgestart zodra 

de personeelsbezetting dit toelaat. 

 

De samenwerking met Vredegerecht en de deurwaarder wordt reeds uitgevoerd en gerapporteerd.  

 

VAN TOEPASSING ZIJNDE WETGEVING 

 

Gelet op het decreet van de Vlaamse Codex Wonen van 2021; 

 

Gelet op de beleidsnota Wonen ‘2019-2024’ van het Vlaams parlement van 08.11.2019; 

 

Gelet op het besluit van de Vlaamse regering van 8 juli 2016 houdende subsidiëring van 

intergemeentelijke projecten ter ondersteuning van het lokaal woonbeleid. 

 

 

VOORGAANDE BESLISSINGEN 

 

De beslissing van het college van burgemeester en schepenen van 27 juni 2022. 

 

BBC-IMPACT PROJECTFICHES 

 

AP-27/ACT-063: geleidelijke invoer van het conformiteitsattest. 

 

FINANCIELE IMPACT  

 

Als de minister beslist om de aanvraag tot herziening af te keuren, blijft het oorspronkelijke 

subsidiebedrag behouden. Mogelijk extra subsidies hangen af van welke aanvullende acties worden 

weerhouden. 

 

Budgettaire impact : nee 

 

VOORSTEL VAN BESLUIT 

 

GUNSTIG voor het herbevestigen van de samenwerking met het Vredegerecht en de deurwaarder en 

voor het opstarten van het vaststellen en het toepassen van de verordening van het 

conformiteitsattest. 

 

BESLUIT, unaniem : 

 

Artikel 1: 

 

De gemeenteraad keurt op 28 juni 2022 de herziening van de subsidieaanvraag ‘IGS Kwalitatief-

Wonen in de grensstreek Menen-Wervik-Mesen voor de periode 2023-2025 goed. 

 

Artikel 2:  
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De beslissing van de gemeenteraad wordt vóór 30 juni 2022 naar het agentschap Wonen-Vlaanderen 

doorgestuurd. 

 

 

De algemeen directeur, De voorzitter, 

 

 

 

Philippe Verraes Bart Pynket 

 


